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24 %

76 %

Savivaldybės tarybos nariai pagal lytį

Moterys

Vyrai

 

8 %

8 %

24 %

40 %

20 %

Savivaldybės tarybos narių amžius

20-29 metai

30-39 metai

40-49 metai

50-59 metai

60-69 metai

 
 

Tarybos narių amžiaus vidurkis – 51 metai. 

Jauniausiam – 27 metai. 

Vyriausiam – 66  metai.  

 
Tarybos narių dalyvavimas komitetų, komisijų, darbo grupių veikloje 

 

* Komitetų, komisijų, darbo grupių pirmininkai  

Rolandas Janickas (savivaldybės meras) 

 Darnaus judumo Ukmergės mieste plano rengimo komitetas 

 Kultūros paveldo komisija* 

 Verslo plėtros komisija* 

 Strateginio planavimo komisija * 

 Darbo grupė krepšinio sporto vystymo galimybėms Ukmergėje išanalizuoti 

 Darbo grupė Vidiškių miestelyje esančių savivaldybei priklausančių pastatų 

panaudojimo galimybėms išnagrinėti* 

 Ukmergės miesto buvusio karinio miestelio ir šalia esančių teritorijų viešų erdvių 

infrastruktūros vystymo darbo grupė * 

 Lietuvos savivaldybių asociacijos narių suvažiavimas 

 UAB „VAATC“ stebėtojų taryba 

 

 

http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas82496/Kandidato82496Anketa.html
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Klavdija Stepanova (savivaldybės mero pavaduotoja) 

 Kaimo ir aplinkosaugos komitetas 

 Strateginio planavimo komisija 

 Garbės piliečio vardo suteikimo komisija*  

 Ukmergės rajono vietos veiklos grupė 

 Komisija nekilnojamo turto mokesčio lengvatų suteikimo prašymams nagrinėti * 

 Lietuvos Respublikos konstitucijos egzamino komisija * 

 Nevyriausybinių organizacijų projektų atrankos komisija* 

 Socialinės reabilitacijos paslaugų neįgaliesiems bendruomenėje projektų vertinimo 

ir atrankos komisija * 

 Ekstremalių situacijų komisija  

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2016-2020 

m. bendrajam planui parengti* 

 Darbo grupė Ukmergės miesto vizualinės estetikos formavimo ir tobulinimo 

klausimams svarstyti * 

 Darbo grupė sveikatos priežiūros paslaugų teikimo klausimams spręsti* 

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) 

priežiūros ir plėtros klausimams spręsti* 

 Darbo grupė veiklų, kuriomis gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, pajamų 

mokesčio dydžiams nustatyti * 

 Darbo grupė išanalizuoti Ukmergės rajono savivaldybės turto valdymo, naudojimo 

ir disponavimo juo tvarkos aprašą, patvirtintą Ukmergės rajono savivaldybės tarybos 2014-03-27 

sprendimu Nr. 7-77* 

 Darbo grupė asociacijos „Kosakovskių institutas“ steigimo dokumentams rengti ir 

asociacijos veiklos gairių nustatymo klausimams svarstyti* 

 Darbo grupė socialinių paslaugų plėtros Ukmergės rajone klausimams spręsti* 

 Darbo grupė parengti savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų priedų prie 

tarnybinių atlyginimų nustatymo, vienkartinių piniginių išmokų ir pašalpų skyrimo tvarką *  

 Darbo grupė tarpinstituciniam bendradarbiavimui stiprinti, plėtojant ir 

koordinuojant socialinių paslaugų teikimą Ukmergės rajone* 

 Darbo grupė „Vepriai – 2016 m. mažoji Lietuvos kultūros sostinė“ veiklos 

programos parengimui ir įgyvendinimui* 

 Vilniaus regiono plėtros taryba 

 Jaunimo reikalų taryba  

 Smulkaus ir vidutinio verslo rėmimo fondo taryba* 

 Ukmergės rajono savivaldybės trišalė taryba  

 Ukmergės rajono savivaldybės trišalė švietimo taryba 

 

Regimantas Baravykas 

 Biudžeto ir ekonominės plėtros komitetas 

 Darnaus judumo Ukmergės mieste plano rengimo komitetas 

 Etikos komisija 

 Antikorupcijos komisija 

 Verslo plėtros komisija  

 Strateginio planavimo komisija 

 Darbo grupė atliekų tvarkymo klausimams spręsti 

 Darbo grupė veiklų, kuriomis gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, pajamų 

mokesčio dydžiams nustatyti 

 Darbo grupė kandidatų teikimui Lietuvos savivaldybių asociacijos apdovanojimui 

„Auksinės krivūlės riteris“ 

http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas80581/Kandidato80581Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas85217/Kandidato85217Anketa.html
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 Smulkaus ir vidutinio verslo rėmimo fondo taryba 

 

Kazys Cesevičius 

 Biudžeto ir ekonominės plėtros komitetas 

 Darbo grupė kandidatų teikimui Lietuvos savivaldybių asociacijos apdovanojimui 

„Auksinės krivūlės riteris“ 

 Viešosios įstaigos Ukmergės ligoninės stebėtojų taryba 

 

Arūnas Civilka 

 Sveikatos ir socialinės paramos komitetas* 

 Darbo grupė parengti savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos sąlygų ir 

tvarkos aprašus bei nuomos sutarties formas  

 Darbo grupė sveikatos priežiūros paslaugų teikimo klausimams spręsti 

 

Vytautas Česnaitis 

 Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetas* 

 Darnaus judumo Ukmergės mieste plano rengimo komitetas 

 Literatūrinės Vlado Šlaito premijos skyrimo komisija 

 Švietimo taryba  

 Kultūros taryba 

 

Aira Dudėnienė 

 Sveikatos ir socialinės paramos komitetas 

 

Juozas Galiauskas 

 Sveikatos ir socialinės paramos komitetas 

 Kontrolės komitetas  

 Jaunimui palankių sveikatos priežiūros paslaugų teikimo modelio įgyvendinimo 

valdymo komitetas 

 Komisija nekilnojamo turto mokesčio lengvatų suteikimo prašymams nagrinėti 

 Darbo grupė sveikatos priežiūros paslaugų teikimo klausimams spręsti 

 

Nijolė Giedraitienė 

 Kaimo ir aplinkosaugos komitetas 

 Strateginio planavimo komisija 

 Komisija nekilnojamo turto mokesčio lengvatų suteikimo prašymams nagrinėti 

 Darbo grupė Savivaldybės tarybos veiklos reglamentui parengti 

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2016-2020 

m. bendrajam planui parengti 

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) 

priežiūros ir plėtros klausimams spręsti 

 

Jonas Grybauskas 

 Savivaldybės ūkio komitetas 

 Etikos komisija 

 Antikorupcijos komisija 

 Privatizavimo komisija  

 Strateginio planavimo komisija 

 Neprižiūrimų statinių, patalpų sąrašo administravimo komisija 

http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas82498/Kandidato82498Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas82500/Kandidato82500Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas86392/Kandidato86392Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas80584/Kandidato80584Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas86397/Kandidato86397Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas86108/Kandidato86108Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas80590/Kandidato80590Anketa.html
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 Darbo grupė daugiabučių gyvenamųjų namų bendrosios nuosavybės 

administravimo klausimams spręsti  

 Darbo grupė pirties paslaugų klausimams spręsti  

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) 

priežiūros ir plėtros klausimams spręsti 

 Darbo grupė naujo modelio daugiabučių namų atnaujinimo (modernizavimo) 

programos įgyvendinimo dokumentams parengti ir programos vykdymui koordinuoti 

 Darbo grupė kandidatų teikimui Lietuvos savivaldybių asociacijos apdovanojimui 

„Auksinės krivūlės riteris“ 

 Lietuvos savivaldybių asociacijos narių suvažiavimas 

 

Arūnas Jasaitis 

 Sveikatos ir socialinės paramos komitetas 

 Vilniaus teritorinės ligonių kasos stebėtojų taryba 

 

Andrius Kalesnikas 

 Savivaldybės ūkio komitetas 

 Kontrolės komitetas* 

 Privatizavimo komisija 

 Darbo grupė Savivaldybės tarybos veiklos reglamentui parengti 

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2016-2020 

m. bendrajam planui parengti 

 Darbo grupė pirties paslaugų klausimams spręsti  

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) 

priežiūros ir plėtros klausimams spręsti 

 

Algirdas Kopūstas 

 Kaimo ir aplinkosaugos komitetas 

 Verslo plėtros komisija 

 Darbo grupė sveikatos priežiūros paslaugų teikimo klausimams spręsti 

 

Vladas Kovarskas 

 Biudžeto ir ekonominės plėtros komitetas 

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) 

priežiūros ir plėtros klausimams spręsti 

 Darbo grupė gatvių apšvietimo savivaldybės teritorijoje klausimams spręsti  

 Viešojo ir privataus sektoriaus (koncesijos) organizavimo darbo grupė 

 

Vidmantas Krikštaponis 

 Kaimo ir aplinkosaugos komitetas 

 Kontrolės komitetas 

 Gabių vaikų ir jaunimo rėmimo fondo komisija 

 Darbo grupė krepšinio sporto vystymo galimybėms Ukmergėje išanalizuoti* 

 Kūno kultūros ir sporto taryba* 

 

Andrius Lyška 

 Biudžeto ir ekonominės plėtros komitetas* 

 Kontrolės komitetas 

 Darnaus judumo Ukmergės mieste plano rengimo komitetas 

 Administracinė komisija * 

http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas80583/Kandidato80583Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas85216/Kandidato85216Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas76450/Kandidato76450Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas82507/Kandidato82507Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas80582/Kandidato80582Anketa.html
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 Verslo plėtros komisija 

 Gabių vaikų ir jaunimo rėmimo fondo komisija 

 Komisija nekilnojamo turto mokesčio lengvatų suteikimo prašymams nagrinėti 

 Savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos lėšų skirstymo 

komisija 

 Darbo grupė daugiabučių gyvenamųjų namų bendrosios nuosavybės 

administravimo klausimams spręsti 

 Darbo grupė sveikatos priežiūros paslaugų teikimo klausimams spręsti 

 Darbo grupė įvertinti ir nustatyti savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos  

mokesčių dydžius  

 Ukmergės pirminės sveikatos priežiūros centro stebėtojų taryba* 

 

Elena Mirinavičienė 

 Biudžeto ir ekonominės plėtros komitetas 

 Jaunimui palankių sveikatos priežiūros paslaugų teikimo modelio įgyvendinimo 

valdymo komitetas 

 Darnaus judumo Ukmergės mieste plano rengimo komitetas 

 Etikos komisija* 

 Kultūros paveldo komisija  

 Strateginio planavimo komisija 

 Komisija nekilnojamo turto mokesčio lengvatų suteikimo prašymams nagrinėti 

 Darbo grupė Savivaldybės tarybos veiklos reglamentui parengti 

 Darbo grupė daugiabučių gyvenamųjų namų bendrosios nuosavybės 

administravimo klausimams spręsti 

 Bendruomenės sveikatos taryba* 

 

Arvydas Pėšina 

 Savivaldybės ūkio komitetas 

 

Valdas Petronis 

 Kaimo ir aplinkosaugos komitetas* 

 Medžiojamų gyvūnų daromos žalos prevencinių priemonių diegimo vertinimo 

komisija* 

 Savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos lėšų skirstymo 

komisija 

 Darbo grupė Savivaldybės tarybos veiklos reglamentui parengti*  

 Darbo grupė šilumos ūkio klausimams spręsti  

 Darbo grupė atliekų tvarkymo klausimams spręsti 

 Darbo grupė gatvių apšvietimo savivaldybės teritorijoje klausimams spręsti 

 Darbo grupė 2016 m. melioracijos darbų programos projektui parengti*  

 Ukmergės miesto buvusio karinio miestelio ir šalia esančių teritorijų viešų erdvių 

infrastruktūros vystymo darbo grupė 

 Kūno kultūros ir sporto taryba 

 

Romas Pivoras 

 Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetas 

 Kontrolės komitetas 

 Antikorupcijos komisija* 

 Privatizavimo komisija 

 Verslo plėtros komisija 

http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas76451/Kandidato76451Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas82497/Kandidato82497Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas80580/Kandidato80580Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas76452/Kandidato76452Anketa.html
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 Ukmergės rajono vietos veiklos grupė 

 Darbo grupė atliekų tvarkymo klausimams spręsti 

 Kultūros taryba* 

 

Gintaras Plevokas 

 Sveikatos ir socialinės paramos komitetas 

 Administracinė komisija 

 

Darius Varnas 

 Savivaldybės ūkio komitetas* 

 Antikorupcijos komisija 

 Privatizavimo komisija 

 Gyvenamųjų patalpų nuomos komisija  

 Strateginio planavimo komisija 

 Komisija nekilnojamo turto mokesčio lengvatų suteikimo prašymams nagrinėti 

 Komisija savivaldybės būsto fondo sąraše esančių gyvenamųjų patalpų ir jų 

priklausinių remonto klausimams spręsti 

 Darbo grupė šilumos ūkio klausimams spręsti 

 Darbo grupė daugiabučių gyvenamųjų namų bendrosios nuosavybės 

administravimo klausimams spręsti 

 Darbo grupė atliekų tvarkymo klausimams spręsti 

 Darbo grupė pirties paslaugų klausimams spręsti  

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) 

priežiūros ir plėtros klausimams spręsti 

 Darbo grupė naujo modelio daugiabučių namų atnaujinimo (modernizavimo) 

programos įgyvendinimo dokumentams parengti ir programos vykdymui koordinuoti 

 Darbo grupė gatvių apšvietimo savivaldybės teritorijoje klausimams spręsti 

 Darbo grupė veiklų, kuriomis gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, pajamų 

mokesčio dydžiams nustatyti 

 Darbo grupė įvertinti ir nustatyti savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos  

mokesčių dydžius  

 Darbo grupė 2016 m. melioracijos darbų programos projektui parengti 

 Ukmergės miesto buvusio karinio miestelio ir šalia esančių teritorijų viešų erdvių 

infrastruktūros vystymo darbo grupė 

 

Juozas Varžgalys 

 Savivaldybės ūkio komitetas 

 Garbės piliečio vardo suteikimo komisija 

 Medžiojamų gyvūnų daromos žalos prevencinių priemonių diegimo vertinimo 

komisija 

 Darbo grupė sudaryta Ukmergės rajono savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 

2016-2020 m. bendrajam planui parengti 

 Darbo grupė šilumos ūkio klausimams spręsti 

 Darbo grupė daugiabučių gyvenamųjų namų bendrosios nuosavybės 

administravimo klausimams spręsti 

 Darbo grupė pirties paslaugų klausimams spręsti  

 Darbo grupė sveikatos priežiūros paslaugų teikimo klausimams spręsti 

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) 

priežiūros ir plėtros klausimams spręsti 

 Darbo grupė gatvių apšvietimo savivaldybės teritorijoje klausimams spręsti 

http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas76453/Kandidato76453Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas82499/Kandidato82499Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas76449/Kandidato76449Anketa.html
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 Darbo grupė kandidatų teikimui Lietuvos savivaldybių asociacijos apdovanojimui 

„Auksinės krivūlės riteris“ 

 Ukmergės miesto buvusio karinio miestelio ir šalia esančių teritorijų viešų erdvių 

infrastruktūros vystymo darbo grupė 

 Nevyriausybinių organizacijų taryba  

 Smulkaus ir vidutinio verslo rėmimo fondo taryba 

 

Jurgita Vijūnė 

 Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetas 

 Jaunimui palankių sveikatos priežiūros paslaugų teikimo modelio įgyvendinimo 

valdymo komitetas* 

 Administracinė komisija 

 Etikos komisija 

 Gabių vaikų ir jaunimo rėmimo fondo komisija 

 Darbo grupė Savivaldybės tarybos veiklos reglamentui parengti 

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2016-2020 

m. bendrajam planui parengti 

 Jaunimo reikalų taryba 

 

Birutė Žilėnienė 

 Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetas 

 Etikos komisija 

 Strateginio planavimo komisija 

 Garbės piliečio vardo suteikimo komisija 

 Darbo grupė Savivaldybės tarybos veiklos reglamentui parengti 

 Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2016-2020 

m. bendrajam planui parengti 

 Darbo grupė Ukmergės miesto vizualinės estetikos formavimo ir tobulinimo 

klausimams svarstyti 

 Darbo grupė kandidatų teikimui Lietuvos savivaldybių asociacijos apdovanojimui 

„Auksinės krivūlės riteris“ 

 Etninės kultūros globos taryba 

 

II SKYRIUS 

TARYBOS NARIŲ FRAKCIJOS 

 

Savivaldybės tarybos veiklos reglamente numatyta, kad Tarybos nariai, norintys įkurti 

frakciją, pateikia merui pareiškimą. Apie frakcijos įkūrimą meras turi paskelbti artimiausiame 

Tarybos posėdyje. Apie visų frakcijų įkūrimą buvo paskelbta pirmajame naujos kadencijos 

Savivaldybės tarybos posėdyje 2015 m. balandžio 14 d.  

Ukmergės rajono savivaldybės tarybos nariai 2015 m. Savivaldybės taryboje veikė 

susivieniję į šias frakcijas: 

Savivaldybės tarybos daugumą atstovaujančios frakcijos: 

Darbo partijos frakcija            

Seniūnas – Kazys Cesevičius.         

Nariai: Arūnas Civilka, Rolandas Janickas, Vidmantas Krikštaponis, Arvydas Pėšina 

(vietoje Vydo Paknio nuo 2015-06-25), Darius Varnas, Jurgita Vijūnė.       

Lietuvos socialdemokratų partijos frakcija       

Seniūnas – Jonas Grybauskas. 

http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas82502/Kandidato82502Anketa.html
http://www.2013.vrk.lt/rinkimai/440_lt/Kandidatai/Kandidatas86396/Kandidato86396Anketa.html
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Nariai: Aira Dudėnienė, Arūnas Jasaitis, Andrius Lyška (vietoje Stasio Jackūno nuo 

2015-04-30), Valdas Petronis, Klavdija Stepanova.          

 Tėvynės sąjungos-Lietuvos krikščionių demokratų frakcija  

Seniūnė – Birutė Žilėnienė. 

Nariai: Vytautas Česnaitis, Juozas Galiauskas, Vladas Kovarskas (vietoje Agnės 

Balčiūnienės nuo 2015-05-21). 

Savivaldybės tarybos mažumą (opoziciją) atstovaujančios frakcijos: 

Valstiečių ir žaliųjų frakcija   
Seniūnas – Juozas Varžgalys. 

Nariai: Elena Mirinavičienė, Romas Pivoras, Gintaras Plevokas. 

Sąjūdžio frakcija  
Seniūnas – Regimantas Baravykas. 

Nariai: Andrius Kalesnikas, Algirdas Kopūstas.  

 

Sutartį dėl valdančiosios koalicijos sudarymo Ukmergės rajono savivaldybės taryboje 

pasirašė Lietuvos socialdemokratų partijos Ukmergės skyriaus pirmininkas Arūnas Dudėnas, Darbo 

partijos Ukmergės skyriaus pirmininkas Rolandas Janickas ir Tėvynės sąjungos-Lietuvos 

krikščionių demokratų partijos Ukmergės skyriaus pirmininkas Vytautas Česnaitis.  

Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos bei Lietuvos laisvės sąjungos (liberalų) atstovai, 

išrinkti į Ukmergės rajono savivaldybės tarybą, sudarė mažumos (opozicinę) koaliciją. Koalicijos 

vadovas – Juozas Varžgalys.  

Tarybos narė Nijolė Giedraitienė nepriklauso jokiai frakcijai. Šios Tarybos narės 

pareiškimu, ji Ukmergės rajono savivaldybės taryboje dirba opozicijoje.  

 

Frakcijų seniūnų sueiga 

 

Ukmergės rajono savivaldybės tarybos frakcijų interesai atstovaujami Frakcijų seniūnų 

sueigoje, kurią sudaro meras, mero pavaduotojas ir frakcijų seniūnai. Frakcijų seniūnų sueiga yra 

Tarybos institucija, kurios pagrindiniai uždaviniai: 

 svarstyti Savivaldybės tarybos posėdžių darbotvarkes; 

 derinti savivaldybei užsienyje atstovaujančių oficialių delegacijų sudėtį. 

2015 metais vyko 11 Frakcijų seniūnų sueigų, 8 iš jų vyko jau susirinkus naujos 

kadencijos Savivaldybės tarybai. 

Frakcijų seniūnų sueigoje 2015 m. rekomenduota į Savivaldybės tarybos posėdžių 

darbotvarkes įtraukti 37 papildomus klausimus (32 naujojoje kadencijoje + 5 senoje kadencijoje) ir 

11 informacijų (atitinkamai 8 + 3), išbraukti – 5 klausimus (atitinkamai 3 + 2). Senojoje 

kadencijoje siūlyta 1 klausimo į darbotvarkę neįtraukti. 

Frakcijų seniūnų sueigoje derintos šių savivaldybei užsienyje atstovaujančių oficialių 

delegacijų sudėtys: 

 išvykos į Lenkiją, Tarnovo Podgorne miesto šventę, 2015 m. liepos 3-5 dienomis.  

 išvykos į Baltarusiją, Svisločiaus miestą, dalyvauti regioninėje šventėje 

„Svisločiaus kermošius“ 2015 m. rugpjūčio 29 d.  

 išvykos į Vengriją, Kiškunmajša miesto šventę, 2015 m. rugsėjo 3-6 dienomis.  

 išvykos į Baltarusiją dalyvauti kasmetinėje regioninėje parodoje „Gardino šiaurinis 

vektorius 2015“ ir tarptautiniame ekonomikos forume „Naujos bendradarbiavimo galimybės ir 

perspektyvos“ 2015 m. rugpjūčio 21-24 dienomis Ostroveco mieste.  

 išvykos į Ukrainą, Podolės Kamenece miestą, dalyvauti tarptautinėje 

konferencijoje, įgyvendinant Ukmergės rajono, Podolės Kameneco ir Herrljungos savivaldybių 

projektą „Pilnavertis vaikų augimas“ 2015 m. lapkričio 24-27 dienomis. 

 

2015 m. vyko 1 neeilinė Frakcijų seniūnų sueiga. Ji buvo skubiai sušaukta gavus 

informaciją dėl Lietuvos Respublikos teritorijos administracinių vienetų ir jų ribų įstatymo 
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pakeitimo projekto. Šiuo įstatymo projektu buvo planuojama pakeisti Vilniaus apskrities teritorijos 

ribas nustatant, kad šiuo metu Vilniaus apskrityje esanti Ukmergės rajono savivaldybė būtų priskirta 

Utenos apskrities teritorijai. Frakcijų seniūnai nepritarė Ukmergės prijungimui prie Utenos 

apskrities. Visų Frakcijų seniūnų pritarimu buvo nutarta kreiptis į aukščiausias valdžios institucijas 

su prašymu stabdyti minėto įstatymo projekto pateikimą Lietuvos Respublikos Seimui ir užtikrinti 

visapusiškas diskusijas šiuo klausimu, įtraukiant savivaldybių merus ir tarybas. Taip pat buvo 

išreikšta pozicija, kad pertvarkant apskričių teritorijas, tiek istoriškai, tiek geografiškai Ukmergė 

galėtų tapti regiono centru. Pateiktas pasiūlymas steigti 11-tą apskritį ir ją formuoti iš 4 

savivaldybių: Anykščių rajono, Širvintų rajono, Molėtų rajono ir Ukmergės rajono, Ukmergei 

suteikiant apskrities centro statusą. Iniciatyva davė rezultatų – šio klausimo pateikimas Lietuvos 

Respublikos Seimui buvo sustabdytas, vyko tolesnės diskusijos. Nors Ukmergės apskrities atkurti 

nepavyko, tačiau buvo išsaugotos esamos apskričių ribos.  

 

III SKYRIUS 

SAVIVALDYBĖS TARYBOS POSĖDŽIAI 
 

Posėdis – pagrindinė Savivaldybės tarybos veiklos forma. Tarybos posėdžiai yra vieši, 

transliuojami savivaldybės interneto svetainėje. Gyventojai apie posėdžių šaukimą informuojami 

savivaldybės interneto svetainėje, rajono spaudoje. 2015 m. vyko 14 Tarybos posėdžių, 11 iš jų – 

jau susirinkus naujos kadencijos Tarybai.  

 

Iškilmingas Savivaldybės tarybos posėdis 

Iškilmingas Savivaldybės tarybos posėdis – neatskiriama Ukmergės miesto šventės 

dalis. Tradiciškai iškilmingo posėdžio metu pagerbiamas Ukmergės rajono Garbės pilietis. 

Ukmergės rajono garbės piliečio vardas pradėtas teikti nuo 2011 metų. Kasmet į Garbės piliečio 

knygą įrašoma vis nauja pavardė: Alfonso Bernoto, Zigmo Zinkevičiaus, Vygaudo Ušacko, Jūratės 

Martinkutės... 2015 metais atverstas dar vienas Garbės piliečio knygos puslapis, skirtas Jonui 

Ženteliui.  

Jonas Žentelis – muzikos pedagogas, chorvedys, skulptorius, visuomenininkas. Tarp 

daugelio J. Žentelio veiklos sričių bene labiausiai išsiskyrė gimtojo krašto istorijos puoselėjimas. 

Savivaldybės taryba Ukmergės rajono Garbės piliečio vardą Jonui Ženteliui suteikė už nuopelnus 

švietimui, kultūrai, krašto istorijai, už Veprių muziejaus įkūrimą ir puoselėjimą.  

Garbės piliečio vardas Jonui Ženteliui suteiktas po mirties. Šią kandidatūrą pateikė 

Ukmergės kraštotyros muziejus. Garbės piliečio knygoje įrašą paliko J. Žentelio sūnus Viktoras 

Žentelis.  

Ukmergės rajono garbės piliečio vardas suteikiamas Lietuvos Respublikos ir užsienio 

valstybių piliečiams už ypatingus nuopelnus ir pastangas bei išskirtinį indėlį į Ukmergės rajono 

mokslo, švietimo, kultūros, sporto, ekonomikos, socialinio vystymo bei kitas sritis ir aktyvią 

visuomeninę veiklą. 

 

Išvažiuojamasis Savivaldybės tarybos posėdis 

Naujoji Savivaldybės taryba tęsia išvažiuojamųjų posėdžių tradiciją. Praėjusios 

kadencijos Tarybos nariams aplankius visas seniūnijas, pasirinktas naujas išvažiuojamųjų posėdžio 

formatas – teminiai išvažiuojamieji posėdžiai rajonui aktualiais klausimais, kurių metu lankomos 

tam tikrų sričių įstaigos, įmonės, organizacijos, kiti objektai. Tokie posėdžiai organizuojami kartą 

per pusmetį. Pirmas išvažiuojamasis posėdis buvo skirtas sveikatos priežiūros klausimams.  

Tarybos nariai ir kiti išvažiuojamojo posėdžio dalyviai aplankė Ukmergės rajono 

savivaldybės visuomenės sveikatos biurą, Ukmergės pirminės sveikatos priežiūros centrą, Deltuvos 

seniūnijoje esančią ambulatoriją ir bendruomenės sveikatos punktus, Ukmergės ligoninę, susitiko su 

šių įstaigų kolektyvais, kėlė esmines problemas, diskutavo dėl veiklos perspektyvų. 

Po išvažiuojamojo posėdžio tolesnis darbas vyko komitetuose, sveikatos priežiūros 

paslaugų teikimo klausimams spręsti sudarytoje darbo grupėje. Darbo rezultatas: savivaldybės 
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biudžete numatytos lėšos kaimo bendruomenės sveikatos punktų išlaikymui, Ukmergės pirminės 

sveikatos priežiūros centro poliklinikos darbo šeštadieniais išlaidoms kompensuoti, įgyvendinamos 

priemonės Greitosios medicinos pagalbos skyriaus darbo aplinkos ir sąlygų gerinimui. Taryba 

patvirtino Veiksmų planą išvažiuojamojo posėdžio metu iškeltoms problemoms spręsti, 

numatydama prioritetines problemas ir galimus finansavimo šaltinius. Siekiant pagerinti 

visuomenės sveikatos rodiklius, baigiamas rengti visuomenės sveikatos stiprinimo priemonių 

planas. Išvažiuojamojo posėdžio metu keltas klausimas dėl galimybės viešuosius renginius ir 

šventes Ukmergėje organizuoti be alkoholio susilaukė dėmesio ir įgauna pagreitį.  

Savivaldybės tarybos 2016 m. darbo plane jau numatytas ir antrasis išvažiuojamasis 

posėdis. Šį kartą – turizmo klausimais.  

 

Savivaldybės tarybos posėdžių lankomumas 

Savivaldybės tarybos narių dalyvavimo Tarybos posėdžiuose bendras lankomumas 

2015 metais siekė 89 proc. Šis skaičius neženkliai padidėjo, lyginant jį su 2014 metais (87 proc.) ir 

2013 m. (85 proc.). Detalesnė informacija, susijusi su Tarybos narių dalyvavimu posėdžiuose, 

pateikiama šios ataskaitos prieduose (1, 2, 3 priedai). 

 

Tarybos posėdžių lankomumas 2015 metais 

 

Tarybos posėdžio data  Dalyvavo 

narių 

 

Procentai  

2015 m. sausio 29 d. 24 96 

2015 m. vasario 19 d.  22 88 

2015 m. kovo 27 d.  23 92 

2015 m. balandžio 14 d. (pirmasis)  25 100 

2015 m. balandžio 30 d. 22 88 

2015 m. gegužės 21 d. 24 96 

2015 m. gegužės 30 d. (iškilmingas) 20 80 

2015 m. birželio 25 d. 23 92 

2015 m. rugpjūčio 27 d.  23 92 

2015 m. rugsėjo 24 d.  21 84 

2015 m. spalio 8 d. (išvažiuojamas) 19 76 

2015 m. spalio 29 d. 22 88 

2015 m. lapkričio 26 d. 19 76 

2015 m. gruodžio 17 d.  23 92 

                                                  

Bendras lankomumas: 

 

89 

 
 

Savivaldybės tarybos sprendimai 

2015 metais pateikti ir užregistruoti 362 sprendimo projektai (iš jų 247 naujoje 

kadencijoje), priimti 343 sprendimai (iš jų 243 naujoje kadencijoje). Pagrindiniai Tarybai teikiamų 

sprendimų projektų rengėjai – savivaldybės administracijos skyrų vedėjai ir specialistai. Atskirais 

atvejais sprendimų projektus rengė Tarybos nariai, Tarybos Sekretoriatas, savivaldybės kontrolierė.   
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Didžioji dauguma Tarybai teikiamų svarstyti klausimų pirmiausia buvo nagrinėjami 

komitetuose, prieš Tarybos posėdžius aptariami Frakcijų seniūnų sueigose. 

 

 
 

IV SKYRIUS 

KOMITETŲ IR KOMISIJŲ DARBO ORGANIZAVIMAS 

   
Naujos kadencijos Savivaldybės tarybos komitetai sudaryti 2015 m. balandžio 30 d. 

Savivaldybės tarybos sprendimu Nr. 7-15 „Dėl Ukmergės rajono savivaldybės tarybos komitetų 

sudarymo“. Lyginant su 2011-2015 m. kadencija, išliko toks pats komitetų skaičius (t. y. 5 komitetai 

+ Kontrolės komitetas), nežymiai pasikeitė komitetų pavadinimai (vietoje Švietimo, kultūros ir 

sporto komiteto sudarytas Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetas), buvo peržiūrėtos 

ir atnaujintos komitetų veiklos sritys.  

Komitetų posėdžiuose nuolat dalyvauja ne tik atitinkami specialistai, bet ir 

savivaldybės meras ar mero pavaduotoja, savivaldybės administracijos vadovai. Taip siekiama 

užtikrinti visapusišką Tarybos narių, mero, savivaldybės administracijos dialogą. Komitetų 

posėdžiuose dalyvaujant savivaldybės vadovams sudaromos galimybės aptarti ne tik einamuosius 

klausimus, bet ir perspektyvinius planus, strateginius klausimus.  
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Biudžeto ir ekonominės plėtros komitetas 

 

Pirmininkas – Andrius Lyška  

Pavaduotojas – Kazys Cesevičius 

Nariai:  

Regimantas Baravykas  

Vladas Kovarskas (vietoje Agnės Balčiūnienės nuo 2015-05-21) 

Elena Mirinavičienė 

 

 2015 metais vyko 18 Biudžeto ir ekonominės plėtros komiteto posėdžių, 11 iš jų – 

pradėjus dirbti naujos kadencijos Savivaldybės tarybai ir komitetams. Didžiojoje dalyje posėdžių 

buvo svarstomi Ukmergės rajono savivaldybės tarybos posėdžiui teikiami svarstyti sprendimų 

projektai. Naujos kadencijos komitetas pateikė 16 rekomendacijų Tarybai teikiamais svarstyti 

klausimais, 1 sprendimo projektui iš dalies nepritarė, dėl 1 sprendimo projekto siūlė spręsti 

Taryboje, 1 sprendimo projektui pritarė su pastaba. Daugumai komitete svarstytų sprendimų 

projektų buvo pritarta. 

Be Tarybai teikiamų sprendimų projektų nagrinėjimo, papildomai naujos kadencijos 

komitete svarstyta 14 komiteto kompetencijos sritims priskirtų klausimų ir informacijų. 

Organizuotas išvažiuojamasis jungtinis posėdis su Biudžeto ir ekonominės plėtros komitetu UAB 

„Ukmergės šiluma“. Taip pat kartu su Kaimo ir aplinkosaugos bei Sveikatos ir socialinės paramos 

komitetais organizuoti bendri posėdžiai, ruošiantis Ukmergės rajono savivaldybės 2016 m. biudžeto 

projekto svarstymui. Detalesnė informacija pateikiama lentelėje.  

 

Posėdžio data, 

protokolo Nr. 

Svarstyti klausimai Priimti sprendimai/teiktos rekomendacijos 

2015-05-18 

 Nr. 26-1 

1. Komiteto pirmininko ir 

pirmininko pavaduotojo 

skyrimas.  

Biudžeto ir ekonominės plėtros komiteto 

pirmininku paskirtas Andrius Lyška, pirmininko 

pavaduotoju – Kazys Cesevičius.  

2. Komiteto darbo 

organizavimo klausimų 

aptarimas. 

Aptarti komiteto posėdžių organizavimo klausimai. 

Nuspręsta šio klausimo detalesniam svarstymui 

organizuoti atskirą komiteto posėdį. Nuspręsta 

komiteto posėdį Tarybos teikiamų klausimų 

svarstymui organizuoti pirmadieniais 15 val.   

2015-06-01  

Nr. 26-2 

1. Biudžeto ir ekonominės 

plėtros komiteto veiklos sritys. 

Aptartos komiteto veiklos sritys, pavesta komiteto 

pirmininkui jas patikslinti.   

2. Biudžeto ir ekonominės 

plėtros komiteto darbo 

organizavimas. 

Aptartas ir patvirtintas komiteto veiklos planas 

2015-2016 m.  

 
2015-09-30  

Nr. 29-7/26-6 

 

Jungtinis  

išvažiuojamasis 

Savivaldybės 

ūkio bei Biudžeto 

ir ekonominės 

plėtros komitetas 

UAB „Ukmergės 

šiluma“ 

 

 

 

1. Įgyvendinto projekto 

„Gamtinių dujų pakeitimas į 

biokurą, įrengiant iki 6,5 MW 

galios biokuro katilą katilinėje 

Šviesos g. 17 centralizuotam 

šilumos tiekimui Ukmergėje“ 

rezultatai. 

Susipažinta su įgyvendinto projekto  rezultatais, 

apžiūrėtas modernizuotas ir atnaujintas UAB 

„Ukmergės šiluma“ valdomas šilumos ūkis. 

 

2. Šventupės gyvenvietės 

šilumos ūkio perspektyvos. 

 

Susipažinta su Šventupės daugiabučių namų butų 

savininkų apklausos dėl buto šildymo būdo 

rezultatais. Diskutuota dėl Šventupės gyvenvietės 

daugiabučių namų butų šildymo būdo, dėl 

Šventupės gyvenvietės ir Ukmergės miesto šilumos 

kainų sujungimo. Rekomenduota Šventupės 

gyvenvietės šilumos ūkio perspektyvų klausimą 

artimiausiu metu svarstyti Savivaldybės taryboje ir 

priimti politinį sprendimą. 
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3. Šilumos kainos 

kompensavimas Šventupės 

kaimo gyventojams.  

 

Rekomenduota Savivaldybės tarybai kompensuoti 

Šventupės gyvenvietės tretiesiems bazinės kainos 

galiojimo metams perskaičiuotos šilumos kainos 

padidėjimą (0,31 euro ct/kWh). 

4. Pasiruošimas 2015-2016 m. 

šildymo sezonui.  

 

Išklausyta informacija apie pasiruošimą 2015-2016 

m. šildymo sezonui, apie atliktus ir numatomus 

atlikti darbus. Šildymo sezonui pasiruošta.  

5. Ukmergės rajono 

savivaldybės šilumos ūkio 

optimizavimo strateginis 

planas.  

 

Išklausyta informacija apie Ukmergės rajono 

savivaldybės šilumos ūkio optimizavimo 

strateginio plano vykdymą. Rekomenduota mero 

potvarkiu sudarytai šilumos ūkio klausimus 

nagrinėjančiai darbo grupei parengti ir iki šių metų 

lapkričio 1 d. Savivaldybės ūkio bei Biudžeto ir 

ekonominės plėtros komitetams pristatyti galimas 

Ukmergės rajono savivaldybės šilumos ūkio 

optimizavimo strateginio plano korekcijas.  

6. UAB „Ukmergės šiluma“ 

atsiskaitomųjų karšto vandens 

apskaitos prietaisų 

aptarnavimo plano vykdymas. 

Išklausyta informacija apie atsiskaitomųjų karšto 

vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo plano 

vykdymą.  

2015-11-09  

 Nr. 26-8/28-7 

 

Jungtinis Kaimo 

ir aplinkosaugos 

bei Biudžeto ir 

ekonominės 

plėtros  komitetų 

posėdis 

 

1. Ukmergės rajono 

savivaldybės 2016 m. biudžeto 

lėšų poreikis seniūnijose. 

Posėdyje dalyvavo visų seniūnijų seniūnai. 

Išklausyta informacija apie savivaldybės biudžeto 

lėšų poreikį kiekvienoje seniūnijoje pagal 

savivaldybės biudžete numatytas programas. 

Diskutuota dėl lėšų poreikio pagrįstumo ir 

efektyvaus panaudojimo seniūnijose. 

2. Ukmergės rajono 

savivaldybės šilumos ūkio 

optimizavimo strateginis 

planas.  

 

Pristatytas  Ukmergės rajono savivaldybės šilumos 

ūkio optimizavimo strateginio plano pakeitimų 

projektas. Rekomenduota savivaldybės 

administracijos direktoriui išanalizuoti esamą 

situaciją ir pateikti komitetams informaciją dėl 

efektyvesnio savivaldybės biudžetinių įstaigų 

katilinių techninės priežiūros/eksploatacijos 

organizavimo. 

3. UAB „Ukmergės šiluma“ 

bazinių šilumos kainų 

dedamųjų perskaičiavimas. 

Išklausyta informacija apie šilumos kainų 

dedamųjų perskaičiavimą tretiesiems bazinės 

kainos galiojimo metams. 

2015-12-07  

 Nr. 26-10 

1. Ukmergės rajono 

savivaldybės 2016 m. biudžeto 

lėšų poreikis sveikatos 

priežiūros klausimams spręsti. 

 

Posėdis organizuotas kartu su Sveikatos ir 

socialinės paramos komitetu.  

Diskutuota dėl savivaldybės biudžeto lėšų poreikio 

Ukmergės pirminės sveikatos priežiūros centrui, 

Ukmergės ligoninei ir Ukmergės rajono 

savivaldybės visuomenės sveikatos biurui, 

dalyvaujant šių įstaigų vadovams. 

 

Savivaldybės ūkio komitetas 

 

Pirmininkas – Darius Varnas (vietoje Vydo Paknio nuo 2015-06-16) 

Pavaduotojas – Jonas Grybauskas 

Nariai:  

Andrius Kalesnikas 

Arvydas Pėšina (vietoje Vydo Paknio nuo 2015-06-25) 

Juozas Varžgalys 
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 2015 metais vyko 17 Savivaldybės ūkio komiteto posėdžių, iš jų 11 – pradėjus dirbti 

naujos kadencijos Savivaldybės tarybai ir komitetams. Didžiojoje dalyje posėdžių buvo svarstomi 

Ukmergės rajono savivaldybės tarybos posėdžiui teikiami svarstyti sprendimų projektai. Naujos 

kadencijos komitetas pateikė 13 rekomendacijų Tarybai teikiamais svarstyti klausimais, 1 

sprendimo projektui nepritarė, dėl 2 sprendimų projektų siūlė spręsti Taryboje, dėl 5 sprendimų 

projektų sprendimo nepriėmė nesant kvorumui. Daugumai komitete svarstytų sprendimų projektų 

buvo pritarta. 

Be Tarybai teikiamų sprendimų projektų nagrinėjimo, papildomai naujos kadencijos 

komitete svarstyta 19 komiteto kompetencijos sritims priskirtų klausimų ir informacijų. 

Organizuotas išvažiuojamasis jungtinis posėdis su Biudžeto ir ekonominės plėtros komitetu UAB 

„Ukmergės šiluma“. Detalesnė informacija pateikiama lentelėje.  

 

Posėdžio data, 

protokolo Nr. 

Svarstyti klausimai Priimti sprendimai/teiktos rekomendacijos 

2015-05-12  

Nr. 29-1 

1. Komiteto pirmininko 

ir pirmininko 

pavaduotojo skyrimas. 

Savivaldybės ūkio komiteto pirmininku paskirtas 

Vydas Paknys, pirmininko pavaduotoju – Jonas 

Grybauskas.  

2. Komiteto darbo 

organizavimo klausimai. 

Aptarti komiteto posėdžių organizavimo klausimai. 

 

2015-05-22 

 Nr. 29-2 

1. Šventupės 

gyvenvietės šilumos 

ūkio perspektyvos. 

Išklausyta informacija apie Šventupės gyvenvietės 

šilumos ūkio pertvarkymo sprendinių techninius-

ekonominius skaičiavimus, esamos situacijos 

privalumus ir trūkumus, galimus Šventupės 

gyvenvietės šilumos ūkio pertvarkymo scenarijus. 

Rekomenduota: 

1. Paskaičiuoti papildomą Šventupės gyvenvietės 

šilumos ūkio pertvarkymo scenarijų, kai šilumos 

trasų renovacijai gaunama parama.  

2. Posėdžio metu pristatytus Šventupės gyvenvietės 

šilumos ūkio pertvarkymo sprendinių techninius-

ekonominius skaičiavimus pateikti Šventupės 

gyvenvietės atstovams, organizuoti tolesnes 

diskusijas šiuo klausimu.  

2015-06-08  

 Nr. 29-3 

1. UAB „Ukmergės 

šiluma“ investicijos. 

Išklausyta informacija apie UAB „Ukmergės 

šiluma“ 2015 m. planuojamas investicijas.  

Pritarta UAB „Ukmergės šiluma“ pateiktoms 

investicijoms, rekomenduota teikti Savivaldybės 

tarybai sprendimo projektą dėl UAB „Ukmergės 

šiluma“ investicijų derinimo.  

2. Ukmergės rajono 

savivaldybės biudžetinių 

įstaigų katilinių 

atnaujinimas. 

 

Išklausyta informacija apie katilinių būklę. 

Akcentuota, kad reikia sudėlioti prioritetus ir 

apsispręsti, kurios katilinės turimomis lėšomis bus 

tvarkomos. Rekomenduota įvertinus esamą 

katilinių būklę ir turimas lėšas pateikti komitetui 

konkrečią informaciją, kurias katilines numatoma 

atnaujinti artimiausiu metu. 

3. Ukmergės rajono 

savivaldybės šilumos 

ūkio optimizavimo 

strateginio plano 1.5.2 

punktas. 

 

Svarstytas Vyriausybės atstovo Vilniaus apskrityje 

teikimas, kuriame siūloma panaikinti arba pakeisti 

Ukmergės rajono savivaldybės šilumos ūkio 

optimizavimo strateginio plano 1.5.2 punktą, 

kuriame nustatyta, kad iš nepriklausomų šilumos 

gamintojų superkama šilumos energija turi būti ne 

mažiau kaip 10 proc. pigesnė už šilumos tiekėjo 

skaičiavimais nustatytas palyginamąsias šilumos 

energijos gamybos sąnaudas konkrečioje sistemoje. 

Rekomenduota kreiptis į Vyriausybės atstovą dėl 
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teikimo panaikinti ar pakeisti šio strateginio plano 

1.5.2 punktą įvykdymo termino pratęsimo iki šiuo 

klausimu vykstančio teisminio proceso pabaigos. 

2015-06-16 

Nr. 29-4 

 

1. Savivaldybės ūkio 

komiteto pirmininko 

skyrimas. 

 

1. Savivaldybės ūkio komiteto pirmininku paskirtas 

Darius Varnas. 

2. Nuspręsta Savivaldybės ūkio komiteto posėdžius 

Tarybai teikiamų klausimų svarstymui organizuoti 

penktadieniais 13 val.  

2015-08-21 

Nr. 29-5 

1. Gyventojų prašymai: 

1.1. Daugiabučių namų 

savininkų bendrijos 

„Pivonija“ prašymas 

skirti lėšų kiemo 

asfaltavimui, takelių 

paklojimui ir naujos 

aikštelės įrengimui. 

Rekomenduota savivaldybės administracijai 

parengti daugiabučių namų kiemų ir įvažiavimų 

tvarkymo programą.  

 

1.2. A. P. prašymas dėl 

Matininkų gatvės 

(Ukmergės m.) 

asfaltavimo bei greitį 

ribojančių kalnelių 

įrengimo. 

 

Mero potvarkiu sudaryta darbo grupė Ukmergės 

rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių 

(gatvių) priežiūros ir plėtros klausimams spręsti. 

Šiai darbo grupei pavesta parengti Ukmergės 

rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių 

(gatvių) kapitalo investicijų programos projektą, 

kuriame bus numatyti gatvių remonto prioritetai ir 

kriterijai.  

1.3. V. K. prašymas dėl 

Slėnio gatvės 

(Ukmergės m.) ribų 

pažymėjimo ir kelio 

nutiesimo. 

Rekomenduota pažymėti Slėnio gatvės, esančios 

Ukmergės mieste, ribas. 

2015-09-30  

Nr. 29-7/26-6 

 

Jungtinis  

išvažiuojamasis 

Savivaldybės ūkio bei 

Biudžeto ir ekonominės 

plėtros komitetas 

UAB „Ukmergės 

šiluma“ 

 

 

 

1. Įgyvendinto projekto 

„Gamtinių dujų 

pakeitimas į biokurą, 

įrengiant iki 6,5 MW 

galios biokuro katilą 

katilinėje Šviesos g. 17 

centralizuotam šilumos 

tiekimui Ukmergėje“ 

rezultatai. 

Susipažinta su įgyvendinto projekto  rezultatais, 

apžiūrėtas modernizuotas ir atnaujintas UAB 

„Ukmergės šiluma“ valdomas šilumos ūkis. 

 

2. Šventupės 

gyvenvietės šilumos 

ūkio perspektyvos. 

 

Susipažinta su Šventupės daugiabučių namų butų 

savininkų apklausos dėl buto šildymo būdo 

rezultatais. Diskutuota dėl Šventupės gyvenvietės 

daugiabučių namų butų šildymo būdo, dėl 

Šventupės gyvenvietės ir Ukmergės miesto šilumos 

kainų sujungimo. Rekomenduota Šventupės 

gyvenvietės šilumos ūkio perspektyvų klausimą 

artimiausiu metu svarstyti Savivaldybės taryboje ir 

priimti politinį sprendimą. 

3. Šilumos kainos 

kompensavimas 

Šventupės kaimo 

gyventojams.  

Rekomenduota Savivaldybės tarybai kompensuoti 

Šventupės gyvenvietės tretiesiems bazinės kainos 

galiojimo metams perskaičiuotos šilumos kainos 

padidėjimą (0,31 euro ct/kWh). 

4. Pasiruošimas 2015-

2016 m. šildymo 

sezonui.  

Išklausyta informacija apie pasiruošimą 2015-2016 

m. šildymo sezonui, apie atliktus ir numatomus 

atlikti darbus. Šildymo sezonui pasiruošta.  
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5. Ukmergės rajono 

savivaldybės šilumos 

ūkio optimizavimo 

strateginis planas.  

 

Išklausyta informacija apie Ukmergės rajono 

savivaldybės šilumos ūkio optimizavimo 

strateginio plano vykdymą. Rekomenduota mero 

potvarkiu sudarytai šilumos ūkio klausimus 

nagrinėjančiai darbo grupei parengti ir iki šių metų 

lapkričio 1 d. Savivaldybės ūkio bei Biudžeto ir 

ekonominės plėtros komitetams pristatyti galimas 

Ukmergės rajono savivaldybės šilumos ūkio 

optimizavimo strateginio plano korekcijas.  

6. UAB „Ukmergės 

šiluma“ atsiskaitomųjų 

karšto vandens apskaitos 

prietaisų aptarnavimo 

plano vykdymas. 

Išklausyta informacija apie atsiskaitomųjų karšto 

vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo plano 

vykdymą. 

2015-11-4  

Nr. 29-9 

1. Ukmergės rajono 

savivaldybės šilumos 

ūkio optimizavimo 

strateginio plano 

tikslinimas. 

Pritarta patikslintam Ukmergės rajono savivaldybės 

šilumos ūkio optimizavimo strateginiam planui, 

rekomenduota teikti jį Savivaldybės tarybai.  

2. UAB „Ukmergės 

šiluma“ bazinių šilumos 

kainų dedamųjų 

perskaičiavimas. 

Išklausyta informacija apie šilumos kainos 

perskaičiavimo procedūras, preliminarias šilumos 

kainų dedamąsias pagal išankstinę Valstybinės 

kainų ir energetikos kontrolės komisijos pažymą. 

2015-12-11  

Nr. 29-11 

Mindaugo M. 

Tamošiūno keltos 

problemos 2015 m. 

lapkričio 26 d. Piliečių 

tribūnoje. 

 

2015 m. lapkričio 26 d. Tarybos posėdžio metu 

Piliečių tribūnoje pasisakė gyventojas Mindaugas 

Mykolas Tamošiūnas, kėlė šilumos ir daugiabučių 

namų renovacijos problemas. Pagrindinė kelta 

problema – daugiabučio namo Miškų g. 50, 

Ukmergėje, šilumos punkto pertvarkymas. 

Posėdyje taip pat dalyvavo kiti miesto 

bendruomenės atstovai. 

Rekomenduota: 

1. Palaukti šildymo sezono pabaigos, per tą laiką 

surasti nepriklausomą ekspertą, kuris pagal turimus 

šildymo sezono duomenis atliktų detalią analizę ir 

įvertintų daugiabučio namo Miškų g. 50, 

Ukmergėje, šilumos punkto pertvarkymo bei 

šilumos apskaitos pakeitimo efektyvumą.  

2. Savivaldybės administracijai parengti M. M. 

Tamošiūnui ir posėdyje dalyvavusiems Ukmergės 

miesto bendruomenės atstovams raštą, kuriame 

būtų išdėstyta šio posėdžio metu aptarta 

informacija. Rašto kopiją pateikti komiteto 

nariams.  

 

Sveikatos ir socialinės paramos komitetas 

 

Pirmininkas – Arūnas Civilka  

Pavaduotojas – Juozas Galiauskas 

Nariai:  

Aira Dudėnienė 

Arūnas Jasaitis  

Gintaras Plevokas 

 

 2015 metais vyko 11 Sveikatos ir socialinės paramos komiteto posėdžių, 7 iš jų – 

pradėjus dirbti naujos kadencijos Savivaldybės tarybai ir komitetams. Didžiojoje dalyje posėdžių 
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buvo svarstomi Ukmergės rajono savivaldybės tarybos posėdžiui teikiami svarstyti sprendimų 

projektai. Naujos kadencijos komitetas pateikė 8 rekomendacijas Tarybai teikiamais svarstyti 

klausimais, 1 sprendimo projektui nepritarė, dėl 4 sprendimų projektų siūlė spręsti Taryboje, dėl 1 

sprendimo projekto sprendimas nepriimtas išsiskyrus komiteto narių nuomonėms. Daugumai 

komitete svarstytų sprendimų projektų buvo pritarta. 

Be Tarybai teikiamų sprendimų projektų nagrinėjimo, papildomai naujos kadencijos 

komitete svarstyti 6 komiteto kompetencijos sritims priskirti klausimai. Detalesnė informacija 

pateikiama lentelėje.  

 

Posėdžio data, 

protokolo Nr. 

Svarstyti klausimai Priimti sprendimai/teiktos rekomendacijos 

2015-05-13    

Nr. 30-1 

1. Komiteto pirmininko 

ir pirmininko 

pavaduotojo skyrimas. 

Sveikatos ir socialinės paramos komiteto 

pirmininku paskirtas Arūnas Civilka, pirmininko 

pavaduotoju – Juozas Galiauskas.  

2. Komiteto darbo 

organizavimo klausimai. 

 

Aptarti komiteto posėdžių organizavimo klausimai, 

komiteto veiklos sritys. Nuspręsta komiteto 

posėdžius Tarybos teikiamų klausimų svarstymui 

organizuoti trečiadieniais 14 val. Pritarta galimybei 

svarstant Tarybai teikiamus klausimus dirbti kartu 

su Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų 

komitetu.  

2015-10-21   

Nr. 30-4 

Jolantos Keburienės 

keltos problemos 

Piliečių tribūnoje  

(dėl Ukmergės PSPC 

GMP skyriaus 

darbuotojų realiai 

gaunamo darbo 

užmokesčio). 

 

Rekomenduota tiek paklausėjai (raštu), tiek 

Tarybos nariams (posėdžio metu) pateikti detalią 

informaciją apie GMP skyriaus darbuotojams 

priskaičiuotus vidutinius atlyginimus, atskirai 

parodant skirtingų pareigybių darbuotojų gaunamą 

darbo užmokestį.  

Taip pat diskutuota dėl GMP skyriaus darbo 

organizavimo, medicininių ir socialinių paslaugų 

teikimo kaimo vietovėse. 

2015-11-23  

Nr. 30-6 

1. Ukmergės pirminės 

sveikatos priežiūros 

centro (PSPC) darbas 

šeštadieniais. 

 

Rekomenduota: 

1. organizuoti Ukmergės PSPC darbą šeštadieniais 

nuo 8 iki 13 val.;  

2. apie Ukmergės PSPC darbą šeštadieniais 

informuoti rajono gyventojus; 

3. apie darbo šeštadieniais rezultatus po pusės metų 

informuoti Sveikatos ir socialinės paramos 

komitetą. 

2. Ukmergės PSPC 

Greitosios medicinos 

pagalbos skyriaus darbo 

organizavimas.  

 

Nuspręsta: 

1. Surinkti papildomą informaciją komitetui ir 

darbo grupei apie: 

1.1. Ukmergės PSPC personalą (išskaidyti etatų 

skaičių: gydytojai, slaugytojai, kitas personalas ir 

t.t.); 

1.2. slaugytojų ir gydytojų skaičių, tenkantį 1000 

gyventojų; 

1.3. išskaidytas Ukmergės PSPC ir GMP skyriaus 

išlaidas.  

2. Tęsti šio klausimo svarstymą. 

3. Ukmergės rajono 

savivaldybės biudžeto 

lėšų poreikis Ukmergės 

PSPC klausimams 

spręsti. 

Nenusprendus dėl Ukmergės PSPC GMP skyriaus 

priklausomumo, nesvarstyti klausimo dėl 

savivaldybės biudžeto lėšų poreikio.  
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Komiteto nariai taip pat dalyvavo Biudžeto ir ekonominės plėtros komiteto posėdyje, 

svarstant 2016 m. biudžeto lėšų poreikį sveikatos priežiūros klausimams spręsti. Posėdyje dalyvavo 

sveikatos priežiūros įstaigų vadovai ir finansininkai. Komiteto atstovai 2015 m. intensyviai dirbo 

darbo grupėje, sudarytoje sveikatos priežiūros paslaugų teikimo klausimams spręsti. 

 

Kaimo ir aplinkosaugos komitetas 

 

Pirmininkas – Valdas Petronis 

Pavaduotojas – Vidmantas Krikštaponis 

Nariai:  

Nijolė Giedraitienė 

Algirdas Kopūstas 

Klavdija Stepanova 

 

2015 metais vyko 13 Kaimo ir aplinkosaugos komiteto posėdžių, iš jų 9 – pradėjus 

dirbti naujos kadencijos Savivaldybės tarybai ir komitetams. Didžiojoje dalyje posėdžių buvo 

svarstomi Ukmergės rajono savivaldybės tarybos posėdžiui teikiami svarstyti sprendimų projektai. 

Naujos kadencijos komitetas pateikė 7 rekomendacijas Tarybai teikiamais svarstyti klausimais, 1 

sprendimo projektui iš dalies nepritarė, pateikė 2 pastabas dėl Tarybai teikiamų svarstyti klausimų. 

Daugumai svarstytų sprendimų projektų buvo pritarta. 

Be Tarybai teikiamų sprendimų projektų nagrinėjimo, papildomai naujos kadencijos 

komitete svarstyti 8 komiteto kompetencijos sritims priskirti klausimai ir informacijos. Detalesnė 

informacija pateikiama lentelėje.  

 

Posėdžio data, 

protokolo Nr. 

Svarstyti klausimai Priimti sprendimai/teiktos rekomendacijos 

2015-05-14  

Nr. 27-1/28-1 

 

Jungtinis Kaimo 

ir aplinkosaugos 

bei Švietimo, 

kultūros, sporto 

ir jaunimo 

reikalų  komitetų 

posėdis 

1. Komiteto pirmininko ir 

pirmininko pavaduotojo 

skyrimas. 

Kaimo ir aplinkosaugos komiteto pirmininku 

paskirtas Valdas Petronis, pirmininko pavaduotoju 

– Vidmantas Krikštaponis.  

 

 

2. Komiteto darbo 

organizavimo klausimai. 

Aptarti komiteto posėdžių organizavimo klausimai. 

Nuspręsta komiteto posėdžius Tarybai teikiamų 

klausimų svarstymui organizuoti ketvirtadieniais 

15 val. 

2015-06-9  

Nr. 28-2 

1.  Gyventojų prašymo dėl 

kelio Rečionys-Obeliai 

svarstymas. 

 

Diskusijoje šiuo klausimu dalyvavo administracijos 

specialistai ir vietos gyventojai. Rekomenduota 

merui kreiptis į Lietuvos automobilių kelių 

direkciją prie Susisiekimo ministerijos su prašymu 

pakartotinai išmatuoti kelio atkarpos Rečionys-

Obeliai eismo intensyvumą vasaros laikotarpiu. 

Rekomendacija įvykdyta, šios kelio atkarpos eismo 

intensyvumas buvo perskaičiuotas. 

2. Kaimo ir aplinkosaugos 

komiteto veikla ir darbo planas. 

 

Nuspręsta: 

1. Komiteto nariams dalyvauti kaimo seniūnijų 

seniūnų organizuojamuose ataskaitiniuose 

susitikimuose su vietos gyventojais. 

2. Du kartus per metus organizuoti komiteto 

susitikimas su kaimiškųjų seniūnijų seniūnais, 

kaimų gyventojams aktualių probleminių klausimų 

aptarimui. 

3. Raštu kreiptis į kaimiškųjų seniūnijų seniūnus, 

seniūnaičius ir bendruomenių pirmininkus 

bendradarbiavimo klausimais. 



 20 

 

4. Kasmet rengti metines komiteto veiklos 

ataskaitas. 

3.   Kaimo ir aplinkosaugos 

komiteto veiklos sritys. 

Aptartos ir patvirtintos komiteto veiklos sritys. 

 

2015-11-09  

 Nr. 26-8/28-7 

 

Jungtinis Kaimo 

ir aplinkosaugos 

bei Biudžeto ir 

ekonominės 

plėtros  komitetų 

posėdis 

 

1. Ukmergės rajono 

savivaldybės 2016 m. biudžeto 

lėšų poreikis seniūnijose. 

Posėdyje dalyvavo visų seniūnijų seniūnai. 

Išklausyta informacija apie savivaldybės biudžeto 

lėšų poreikį kiekvienoje seniūnijoje pagal 

savivaldybės biudžete numatytas programas. 

Diskutuota dėl lėšų poreikio pagrįstumo ir 

efektyvaus panaudojimo seniūnijose. 

2. Ukmergės rajono 

savivaldybės šilumos ūkio 

optimizavimo strateginis 

planas.  

 

Pristatytas  Ukmergės rajono savivaldybės šilumos 

ūkio optimizavimo strateginio plano pakeitimų 

projektas. Rekomenduota savivaldybės 

administracijos direktoriui išanalizuoti esamą 

situaciją ir pateikti komitetams informaciją dėl 

efektyvesnio savivaldybės biudžetinių įstaigų 

katilinių techninės priežiūros/eksploatacijos 

organizavimo. 

3. UAB „Ukmergės šiluma“ 

bazinių šilumos kainų 

dedamųjų perskaičiavimas. 

Išklausyta informacija apie šilumos kainų 

dedamųjų perskaičiavimą tretiesiems bazinės 

kainos galiojimo metams. 

 

Taip pat Kaimo ir aplinkosaugos komiteto nariai 2015 m. dalyvavo susitikimuose su 

seniūnais ir vietos gyventojais:  

 Susitikimas su gyventojais Taujėnų seniūnijoje, Balelių kaime. 

2015 m. lapkričio 16 d.  

 Susitikimas su seniūne Veprių seniūnijoje. 

2015 m. lapkričio 16 d.  

 Susitikimas su gyventojais Taujėnų seniūnijoje, Lėno kaime.  

2015 m. lapkričio 18 d.  

 Susitikimas su gyventojais Šešuolių seniūnijoje. 

2015 m. lapkričio 25 d.  

Susitikimų metu komiteto nariai betarpiškai bendrauja su gyventojais, dalinasi 

informacija, diskutuoja vietos gyventojams aktualiais klausimais, nagrinėja jų aplinkoje kylančias 

problemas, kartu ieško problemų sprendimo būdų.  

2015 m. spalio 2 d. komiteto nariai dalyvavo atviroje diskusijoje apie esamas 

problemas ir būsimas veiklas su seniūnais ir seniūnaičiais vietos savivaldos dienos proga 

organizuotame renginyje.  

 

Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetas 

 

Pirmininkas – Vytautas Česnaitis 

Pavaduotoja – Jurgita Vijūnė 

Nariai:  

Romas Pivoras 

Birutė Žilėnienė  

 

 2015 metais vyko 12 Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komiteto posėdžių, 

9 iš jų – pradėjus dirbti naujos kadencijos Savivaldybės tarybai ir komitetams. Didžiojoje dalyje 

posėdžių buvo svarstomi Ukmergės rajono savivaldybės tarybos posėdžiui teikiami svarstyti 

sprendimų projektai. Naujos kadencijos komitetas pateikė 10 rekomendacijų Tarybai teikiamais 

svarstyti klausimais, dėl 1 klausimo siūlė apsispręsti Tarybos posėdyje, 1 sprendimo projektui 
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nepritarė, pateikė 2 pastabas dėl Tarybai teikiamų svarstyti klausimų. Daugumai svarstytų 

sprendimų projektų buvo pritarta. 

Be Tarybai teikiamų sprendimų projektų nagrinėjimo, papildomai naujos kadencijos 

komitete svarstyta 12 komiteto kompetencijos sritims priskirtų klausimų. Detalesnė informacija 

pateikiama lentelėje.  

 

Posėdžio data, 

protokolo Nr. 

Svarstyti klausimai Priimti sprendimai/teiktos rekomendacijos 

2015-05-14  

Nr. 27-1/28-1 

 

Jungtinis Kaimo ir 

aplinkosaugos bei 

Švietimo, kultūros, 

sporto ir jaunimo 

reikalų  komitetų 

posėdis 

1. Komiteto pirmininko 

ir pirmininko 

pavaduotojo skyrimas.  

Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų 

komiteto pirmininku paskirtas Vytautas Česnaitis, 

pirmininko pavaduotoja – Jurgita Vijūnė.  

2. Komiteto darbo 

organizavimo klausimai. 

Aptarti komiteto posėdžių organizavimo klausimai, 

komiteto veiklos sritys. Nuspręsta komiteto 

posėdžius Tarybai teikiamų klausimų svarstymui 

organizuoti trečiadieniais 14 val., dirbti kartu su 

Sveikatos ir socialinės paramos komitetu. 

2015-06-10  

Nr. 27-2 

 

1. Užugirio (A. 

Smetonos) tarpukario 

kultūros parko 

komplekso idėja. 

 

Pristatyta idėja nepriklausomos Lietuvos 

Respublikos prezidento provincijos Užugirio 

vasaros rezidencijoje, Lėno ir Užulėnio kaimuose 

(jų teritorijose) įkurti Prezidento Antano Smetonos 

tarpukario kultūros parką. Nuspręsta organizuoti 

bendrą darbo grupės, sudarytos Užugirio (A. 

Smetonos) dvaro teritorijos vystymo klausimas 

spręsti, ir komiteto posėdį Užugirio (A. Smetonos) 

dvaro teritorijos vystymo klausimais.  

2. Ukmergės mieste 

esančių paminklų, jų 

vertės ir paskirties 

programos gairės. 

 

Pristatyta idėja susisteminti informaciją apie 

Ukmergėje esančius paminklus, skulptūras ir 

paminklinius akmenis, apie jų atsiradimą, vertę, 

poveikį ir tikslingumą, parengti šių objektų 

saugojimo programą ir numatyti lėšas daliniam ar 

laikinam jų sutvarkymui. Nedalyvaujant 

paminklotvarkos specialistui, klausimo svarstymas 

atidėtas. 

3. Skulptoriaus 

Virgilijaus Žulio 

skulptūra 

„Vilkmergėlė“. 

Diskutuota dėl V. Žulio skulptūros „Vilkmergėlė“ 

užbaigimo ir pastatymo.  

 

 

4. Komiteto darbo 

organizavimo klausimai.  

Nuspręsta ieškoti galimybių komitetui svarstant 

Tarybai teikiamus klausimus, organizuoti atskirus 

posėdžius nuo Sveikatos ir socialinės paramos 

komiteto. Aptarti komitete svarstytini klausimai. 

Nuspręsta organizuoti išvažiuojamuosius posėdžius 

į rajono kultūros įstaigas. 

2015-07-28  

Nr. 27-4 

 

 

1. Ukmergės rajono 

savivaldybės kultūros 

tarybos nuostatai. 

 

Pristatytas Ukmergės rajono savivaldybės kultūros 

tarybos nuostatų projektas. Diskutuota dėl nuostatų 

projekto. Nuspręsta komiteto nariams papildomai 

pasidomėti  Kultūros ir kūrybinės veiklos 

programos projektų vertinimo komisija ir jos 

sudarymo principais, sekančiame posėdyje tęsti šių 

nuostatų projekto svarstymą.  

2. Ukmergės mieste 

esančių paminklų 

(skulptūrų, akmenų) 

tvarkymo ir saugojimo 

programa. 

Nedalyvaujant paminklotvarkos specialistui, 

klausimo svarstymas atidėtas. 
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3. Skulptūra 

„Vėliavnešiai“. 

Diskutuota dėl skulptūros „Vėliavnešiai“ nukėlimo 

dalyvaujant Politinių kalinių ir tremtinių sąjungos 

Ukmergės filialo atstovui. Šis klausimas taip pat 

svarstytas ir Ukmergės rajono savivaldybės 

kultūros paveldo komisijoje. Komisijoje nuspręsta 

medžiagą šiuo klausimu perduoti Kultūros paveldo 

vertinimo tarybai. Komiteto nariai palaikė 

komisijos sprendimą. 

2015-10-06  

Nr. 27-7 

 

1. Ukmergės rajono 

savivaldybės švietimo 

įstaigų problemos.  

Išklausytos problemos, užfiksuotos išvykų į 

švietimo įstaigas metu. Diskutuota dėl galimo 

problemų sprendimo būdo. 

2. Ukmergės rajono 

savivaldybės kultūros 

tarybos nuostatai. 

Nuspręsta pasitikslinti informaciją dėl Kultūros 

tarybos nuostatų 7.6 punkto ir parengtą nuostatų 

projektą teikti Tarybai tvirtinti. 

3. Išvykos į Ukmergės 

rajono savivaldybės 

kultūros įstaigas.  

Diskutuota dėl išvykų pobūdžio. Nuspręsta  

komiteto pirmininkui pateikti siūlymus 

(elektroniniu paštu) dėl išvykų organizavimo. 

 

Komiteto nariai analizavo savivaldybės administracijos pateiktą informaciją apie 

švietimo (išskyrus ugdymo įstaigas) ir kultūros įstaigose esančius etatus, darbuotojų kvalifikaciją ir 

funkcijas; buvusio „Draugystės“ kino teatro pritaikymo muziejininkystei eigą ir perspektyvas; A. 

Smetonos dvaro vystymą ir priežiūrą koncesijos būdu. Komiteto posėdžiuose buvo keliami 

klausimai dėl didesnio Jaunimo reikalų tarybos veiklos finansavimo, dėl buvusio vaikų bibliotekos 

pastato sutvarkymo, dėl vaizdo stebėjimo kamerų įrengimo mieste galimybių, dėl universalių 

daugiafunkcių centrų kultūros darbuotojų, dėl riedlenčių parko Ukmergėje ir kt. 
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Kontrolės komitetas 

 

Pirmininkas – Andrius Kalesnikas 

Pirmininko pavaduotojas – Juozas Galiauskas 

Nariai:  

Vidmantas Krikštaponis 

Andrius Lyška 

Romas Pivoras. 

 

Kontrolės komitetas sudarytas Ukmergės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. 

gegužės 21 d. sprendimu Nr. 7-57.  

Kontrolės komiteto veikla buvo organizuota vadovaujantis Lietuvos Respublikos 

vietos savivaldos įstatymo nustatytais įgaliojimais pagal Savivaldybės tarybos patvirtintą veiklos 

programą.  

2015 metais vyko 5 Kontrolės komiteto posėdžiai, 4 iš jų – pradėjus dirbti naujos 

kadencijos Savivaldybės tarybai. Detalesnė informacija apie komitete svarstytus klausimus 

pateikiama lentelėje.  

 

Posėdžio 

data, numeris 

 

Svarstyti klausimai 

 

Priimti sprendimai/teiktos rekomendacijos 

2015 07 13 

Nr. 24-1 

1. Kontrolės ir audito tarnybos 

2014 metais vykdytų auditų 

poauditinė veikla. 

 

 

1. Sekančiame komiteto posėdyje:  

1.1. svarstyti klausimą dėl nevyriausybinių 

organizacijų, kurios nėra pateikusios ataskaitų už 

praėjusiais metais įgyvendintus projektus;  

1.2. svarstyti klausimą dėl susidariusių fizinių ir 

juridinių asmenų skolų už komunalinių atliekų 

tvarkymą; 

1.3. išklausyti informaciją dėl Užupio pagrindinės 

mokyklos bendrabučio ir „Šilo“ pagrindinės 

mokyklos buvusio pradinių klasių korpuso pastatų 

perspektyvos.  

4. Spalio mėnesį svarstyti savivaldybės 

administracijos parengtas rekomendacijas ir 

tolimesnius planus, parengtus atsižvelgiant į 

Kontrolės ir audito tarnybos pateiktą audito išvadą 

dėl Ukmergės rajono savivaldybės 2014 m. 

konsoliduotųjų ataskaitų rinkinio, savivaldybės 

biudžeto ir turto naudojimo.   

2. Kontrolės ir audito tarnybos 

2015 metais planuojami vykdyti 

auditai. 

Rugsėjo/spalio mėnesį svarstyti Kontrolės ir 

audito tarnybos veiklos plano projektą ir esant 

reikalui teikti savo siūlymus.  

3. Kontrolės komiteto veiklos 

programa. 

Suderinus galutinę Kontrolės komiteto veiklos 

programos redakciją teikti ją svarstyti Tarybai. 

4. Kontrolės komiteto veiklos 

nuostatai.  

Suderinus galutinę Kontrolės komiteto veiklos 

nuostatų redakciją teikti ją svarstyti Tarybai. 

2015 08 11 

Nr. 24-2 

1. Skolos už atliekų surinkimą ir jų 

išieškojimas. 

 

Siūlyta savivaldybės administracijai apsvarstyti 

variantus ir Kontrolės komitetui pateikti išvadas, 

kokiu būdu savivaldybė galėtų efektyviau dirbti su 

skolų išieškojimu iš fizinių ir juridinių asmenų 

teisminio proceso tvarka. 

2. Nevyriausybinės organizacijos 

(NVO), kurios vėluoja pateikti 

ataskaitas už įgyvendintus 

projektus. 

1. Rekomenduota savivaldybės administracijai: 

1.1. trečiam ketvirčiui sustabdyti pinigų 

mokėjimus NVO, kurios nėra pateikusios 

ataskaitų už praėjusį laikotarpį; 
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 1.2.  nepriminėti paraiškų 2016 metams iš tų 

NVO, kurios nepateikė ataskaitų už 2015 m. 

2. Pritarta savivaldybės administracijos siūlymui 

savivaldybės interneto svetainėje viešai skelbti 

ataskaitų nepateikusių nevyriausybinių 

organizacijų sąrašus.  

3. Užupio pagrindinės mokyklos 

bendrabučio ir „Šilo“ pagrindinės 

mokyklos buvusio pradinių klasių 

korpuso pastatų perspektyvos. 

Išklausyta informacija.  

4. Kontrolės komiteto veiklos 

programa ir veiklos nuostatai.  

Teikti Kontrolės komiteto veiklos programą ir 

veiklos nuostatus Tarybai tvirtinti.  

5. Kiti klausimai: 

 Kontrolės komitete prašyta 

sekančiam posėdžiui pateikti 

informaciją: 

 apie įstaigas, kuriose 2014-2015 

m. keitėsi buhalteriai; 

 apie įstaigas, kuriose tie patys 

buhalteriai dirba keliais etatais; 

 apie visų savivaldybės įstaigų 

atliktų auditų paskutinę datą. 

 

2015 09 22 

Nr. 24-3 

1. Efektyvesnis savivaldybės 

administracijos darbas su skolų 

išieškojimu iš fizinių ir juridinių 

asmenų teisminio proceso tvarka. 

 

Komiteto nuomone jiems nebuvo atsakyta į keltus 

klausimus. Siūlyta raštu kreiptis į savivaldybės 

administracijos direktorių, kad komitetui būtų 

pateikta: 

1. paaiškinimas, kodėl šiuo metu savivaldybės 

administracija nevykdo efektyvaus darbo su skolų 

išieškojimu iš fizinių ir juridinių asmenų teisminio 

proceso tvarka; 

2. savivaldybės administracijos strateginė kryptis 

dirbant šiuo klausimu bei planuojami kaštai. 

2. Rekomendacijų, pateikiamų 

Ukmergės rajono savivaldybės 

Kontrolės ir audito tarnybos 

ataskaitoje, įgyvendinimo 

priemonių planas. 

 

1. Rekomenduota savivaldybės administracijai 

atkreiptų dėmesį į gyvenamųjų patalpų nuomos 

sutarčių sudarymą; peržiūrėti šiuo metu 

galiojančias nuomos sutartis ir radus neatitikimus 

juos pašalinti; automatiškai nepratęsinėti nuomos 

sutarčių.   

2. Sekančiam komiteto posėdžiui pateikti:  

2.1. informaciją, kiek spalio 1 d. savivaldybės 

administracija įvykdė pirkimų ir pasirašė rangos 

sutarčių, kai neturėjo finansinių lėšų; 2.2. 

informaciją dėl 2014 m. Kontrolės ir audito 

tarnybos audituotų įstaigų darbuotojams, 

dirbantiems pagal darbo sutartis, priedų, priemokų 

ir vienkartinių išmokų prie tarnybinių atlyginimų 

skyrimo, vadovaujantis teisės aktų nuostatomis. 

3. Ukmergės rajono savivaldybės 

Kontrolės ir audito tarnybos 2016 

m. veiklos plano projektas.    

 

1. Siūlyta Kontrolės ir audito tarnybai į Ukmergės 

rajono savivaldybės finansinio (teisėtumo) 2015 

m. audito strategiją įsitraukti Viešųjų pirkimų 

skyriaus veiklos auditą. 

2. Siūlyta Kontrolės ir audito tarnybai, 

atsižvelgiant į Ukmergės rajono savivaldybės 

finansinio (teisėtumo) 2015 m. audito strategiją, 

vietoje Želvos gimnazijos audito atlikti Veprių 

vidurinės mokyklos auditą (dėl renovacijos 
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projekto įgyvendinimo). 

3. Sekančiam komiteto posėdžiui apgalvoti ir 

pateikti pasiūlymus dėl audituojamų objektų, 

kuriuos būtų galima įtraukti į Kontrolės ir audito 

tarnybos 2016 m. veiklos plano projektą.  

2015 10 29 

Nr. 24-4 

1. Efektyvesnis savivaldybės 

administracijos darbas su skolų 

išieškojimu iš fizinių ir juridinių 

asmenų teisminio proceso tvarka. 

1. Rekomenduota administracijos direktoriui 

sudaryti motyvacinę sistemą esamiems 

savivaldybės administracijos darbuotojams, kurie 

galėtų papildomai dirbti su teisminiu skolų 

išieškojimu. 

2. 2016 m. sausio mėnesį komitetui pateikti 

informaciją apie savivaldybės administracijos 

darbą su skolų išieškojimu iš fizinių ir juridinių 

asmenų teisminio proceso tvarka. 

2. Ukmergės rajono savivaldybės 

Kontrolės ir audito tarnybos 2016 

m. veiklos plano projektas.   

 

Siūlyta papildyti Ukmergės rajono savivaldybės 

Kontrolės ir audito tarnybos 2016 m. veiklos 

plano projektą šiaip punktais: 

1. 2016 m. finansiniai (teisėtumo) auditai: 

1.1. Vaikų lopšelis darželis „Šilelis“; 

1.2. VšĮ Jaunimo laisvalaikio centras; 

1.3. Taujėnų seniūnija. 

2. 2016 m. veiklos auditai: 

2.1. UAB „Ukmergės autobusų parkas“; 

2.2. Ukmergės rajono savivaldybės visuomenės 

sveikatos biuras. 

3. 2016 m. ribotos apimties finansiniai (teisėtumo) 

auditai: 

3.1. J. Basanavičiaus gimnazija – ilgalaikio turto 

apskaita; 

3.2. Želvos gimnazijos pastato modernizavimas. 

3. Kiti klausimai ir informacijos. 

3.1. Informacija dėl savivaldybės 

administracijos vykdytų pirkimų ir 

pasirašytų rangos sutarčių, kai 

nebuvo turima finansinių lėšų. 

Informacijos pateikimas komitetui atidėtas iki 

2016 m. vasario mėnesio.  

 

3.2. Informacija dėl 2014 m. 

Kontrolės ir audito tarnybos 

audituotų įstaigų darbuotojams, 

dirbantiems pagal darbo sutartis, 

priedų, priemokų ir vienkartinių 

išmokų prie tarnybinių atlyginimų 

skyrimo, vadovaujantis teisės aktų 

nuostatomis. 

Rekomenduota savivaldybės merui išsiaiškinti 

situaciją dėl priedų, priemokų ir vienkartinių 

išmokų prie tarnybinių atlyginimų skyrimo 

„Ryto“ specialiosios mokyklos bei Ukmergės 

vaikų globos namų darbuotojams, tarnybinių 

atlyginimų koeficientų didinimo ir pateikti šią 

informaciją Kontrolės komitetui.   

 

Etikos komisija 

 

Pirmininkė – Elena Mirinavičienė, Tarybos narė 

Pavaduotoja – Birutė Žilėnienė, Tarybos narė 

Nariai: 

Regimantas Baravykas, Tarybos narys 

Jonas Grybauskas, Tarybos narys 

Vaclovas Kalesnikas, Želvos seniūnijos, Bajorų seniūnaitijos seniūnaitis  

Juozas Kupčinskas, Ukmergės miesto seniūnijos, Pivonijos seniūnaitijos seniūnaitis  

Jolanta Mačiulienė, Siesikų seniūnijos, Belazariškių seniūnaitijos seniūnaitė  

Jurgita Vijūnė, Tarybos narė 
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Etikos komisija buvo sudaryta 2015 m. gegužės 21 d. sprendimu Nr. 7-53.  

Pakeitimai ir papildymai 2015 m.: 

2015 m. birželio 25 d. sprendimu Nr. 7-59 iš komisijos sudėties išbraukta Tarybos 

narė Nijolė Giedraitienė.  

2015 m. spalio 29 d. sprendimu Nr. 7-176 iš komisijos sudėties išbrauktas 

savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas Rimas Jurgilaitis.  

 

Etikos komisijos veikla buvo organizuota vadovaujantis Lietuvos Respublikos 

Konstitucija, LR vietos savivaldos įstatymu, kitais įstatymais ir poįstatyminiais aktais, Savivaldybės 

tarybos veiklos reglamentu ir Ukmergės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos veiklos 

nuostatais.  

2015 metais vyko 4 Etikos komisijos posėdžiai, 3 iš jų – pradėjus dirbti naujos 

kadencijos Savivaldybės tarybai. Detalesnė informacija apie komisijoje svarstytus klausimus 

pateikiama lentelėje.  

 

Posėdžio 

data, 

protokolo Nr. 

 

Svarstyti klausimai 

 

Priimti sprendimai/teiktos rekomendacijos 

2015-06-11 

Nr. 25-1 

1. Dėl Etikos komisijos darbą 

reglamentuojančių teisės aktų 

bei komisijos darbo tvarkos 

aptarimo. 

1. Etikos komisijos nariams pateikti informaciją, kuria 

vadovaujantis yra vykdoma Etikos komisijos veikla.  

2. Sekančiame komisijos posėdyje aptarti Etikos 

komisijos veiklos nuostatus ir teikti juos Tarybai 

patvirtinti. 

2. Dėl Etikos komisijos 2015-

06-01 gauto pareiškimo 

nagrinėjimo. (Tarybos nario 

Juozo Varžgalio opozicinių 

frakcijų narių vardu pateiktas 

pareiškimas dėl Tarybos narės 

Airos Dudėnienės veiksmų, 

kurie galėjo sukelti viešųjų ir 

privačių interesų konfliktą) 

1. Komisijos nariams pateikti su tyrimo eiga susijusią 

informaciją. 

2. Sekantį komisijos posėdį organizuoti 2015 m. 

birželio 25 dieną.  

3. Į sekantį komisijos posėdį pakviesti Tarybos narius 

Juozą Varžgalį ir Airą Dudėnienę. 

 

2015-06-25 

Nr. 25-2 

1. Dėl Etikos komisijos 2015-

06-01 gauto pareiškimo 

nagrinėjimo. 

Informuota, kad yra gautas raštas iš Vyriausiosios 

tarnybinės etikos komisijos (toliau – VTEK), kuriame 

informuojama, kad VTEK pradėjo tyrimą dėl Ukmergės 

rajono savivaldybės tarybos narės Airos Dudėnienės 

veiksmų atitikties Lietuvos respublikos viešųjų ir 

privačių interesų derinimo valstybinėje tarnyboje 

įstatymo nuostatoms.  

Klausimo svarstymas Etikos komisijoje sustabdytas 

(gavus VTEK išvadą ir esant poreikiui šio klausimo 

svarstymas Etikos komisijoje bus atnaujinamas).  

2. Dėl Etikos komisijos 

nuostatų aptarimo. 

Sekančiame komisijos posėdyje pakartotinai svarstyti 

klausimą dėl Etikos komisijos nuostatų.  

3. Kiti klausiami ir 

informacijos.  

Informuota, kad Etikos komisijai buvo pateiktas 

Ukmergės rajono Laumėnų kaimo seniūnaičio Antano 

Remeikos pareiškimas, kuriuo jis kreipiasi į Etikos 

komisiją su prašymu įvertinti Tarybos narės Nijolės 

Giedraitienės elgesį, skleidžiant neteisingą informaciją 

žiniasklaidos priemonėse, Tarybos posėdžio metu 

(2015-05-21). 

Nuspręsta apsiriboti klausimo svarstymu komisijoje.  

4. Vaclovas Kalesnikas kėlė 

klausimą dėl komisijos narių –

gyvenamųjų vietovių 
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bendruomenės atstovų – 

apmokėjimo už darbą 

komisijoje. Išreiškė 

pageidavimą, kad būtų 

kompensuojamos bent 

kelionės išlaidos.  

2015-08-24 

Nr. 25-3 

1. Dėl Etikos komisijos 2015-

06-01 gauto pareiškimo 

nagrinėjimo. 

1. Apsiribota klausimo svarstymu komisijoje ir 

rekomenduota politikui suderinti savo elgesį ar veiklą 

su Valstybės politikų elgesio kodekse ir kituose teisės 

aktuose nustatytais politikų elgesio principais ar 

reikalavimais.  

2. Artimiausiame Tarybos posėdyje bus pateikta 

informacija apie Etikos komisijos priimtus sprendimus.  

2. Dėl Etikos komisijos 

nuostatų aptarimo. 

1. Papildyti Etikos komisijos nuostatus šiais punktais: 

1.1. Į Komisijos sudėtį įeina 1/3 Tarybos daugumos, 1/3 

Tarybos mažumos (opozicijos) ir 1/3 gyvenamųjų 

vietovių bendruomenių atstovų. 

1.2. Gavus informaciją, kad Vyriausioji tarnybinės 

etikos komisija pradėjo tyrimą dėl to paties asmens tuo 

pačiu klausimu – Komisijoje klausimo svarstymas 

sustabdomas iki bus gautas Vyriausios tarnybinės 

etikos komisijos sprendimas.  

1.3. Komisija gali priimti sprendimą nutraukti tyrimą, 

jei Vyriausioji tarnybinės etikos komisija priėmė 

sprendimą dėl to paties asmens tuo pačiu klausimu.  

1.4. Gyvenamųjų vietovių bendruomenių atstovams 

gali būti kompensuojamos kelionės išlaidos, patiriamos 

atvykstant į posėdį (turi būti pateikiami patirtas išlaidas 

įrodantys dokumentai).  

2. Etikos komisijos nuostatuose nusimatyti galimybę į 

komisijos posėdžius kviestis administracijos 

darbuotojus ir kitus reikiamus specialistus. 

3. Atsisakyti Etikos komisijos pirmininko pavaduotojo 

pareigybės.  

 

Administracinė komisija 

 

Ukmergės rajono savivaldybės tarybos administracinė komisija sudaroma Lietuvos 

Respublikos administracinių teisės pažeidimų kodekso 218 straipsnio nustatyta tvarka ir yra 

atskaitinga Savivaldybės tarybai. Tai yra kolegialus organas, sudaromas Ukmergės rajono 

savivaldybės tarybos sprendimu Savivaldybės tarybos įgaliojimų laikui. Komisija, vadovaudamasi 

Savivaldybės tarybos patvirtintais Ukmergės rajono savivaldybės tarybos administracinės komisijos 

nuostatais, nagrinėja ir sprendžia pagal Lietuvos Respublikos įstatymus gautas jos kompetencijai 

priskirtas administracinių teisės pažeidimų bylas. 

 Ukmergės rajono savivaldybės tarybos administracinės komisijos sudėtis patvirtinta 

2015 m. gegužės 21 d. Tarybos sprendimu Nr. 7-54.   

Pirmininkas – Andrius Lyška, Tarybos narys 

Pavaduotojas – Rimas Jurgilaitis, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas 

Sekretorė – Dalia Ivaškevičienė, Bendrojo skyriaus vyr. specialistė 

Nariai: 

Aidas Dutkus, Ukmergės rajono policijos komisariato Viešosios policijos skyrius 

viršininkas 

Diana Gervinskienė, Viešųjų pirkimų skyriaus vedėja 

Gintaras Plevokas, Savivaldybės tarybos narys 

Jurgita Vijūnė, Savivaldybės tarybos narė 
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2015 metais išnagrinėtos 4 bylos, paskirta baudų už 55 Eur, 2 įspėjimai. Nagrinėtos 

bylos pagal policijos komisariato pareigūnų pateiktas medžiagas. 2 protokolai surašyti Ukmergės 

rajono policijos komisariato viešosios policijos skyriaus Prevencijos poskyrio tyrėjų, 1 protokolas – 

Panevėžio miesto savivaldybės administracijos viešosios tvarkos skyriaus specialisto, 1protokolas – 

Ukmergės rajono savivaldybės administracijos aplinkosaugos ir viešosios tvarkos skyriaus 

specialisto. 

 

Antikorupcinė komisija 

 

Atsižvelgiant į 2015 m. padarytus Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

pakeitimus, savivaldybėse vietoje Korupcijos prevencijos komisijos nuo liepos 1 d. turėjo būti 

sudaromos Antikorupcijos komisijos. Ukmergės rajono savivaldybės taryba šios komisijos sudėtį 

patvirtino 2015 m. birželio 25 d. sprendimu Nr. 7-93.  

Antikorupcijos komisija yra nuolatinė komisija, sudaroma Tarybos įgaliojimų laikui. 

Komisijos tikslas – pagal kompetenciją koordinuoti Ukmergės rajono savivaldybės politikos 

įgyvendinimą korupcijos prevencijos srityje, išskirti prioritetines prevencijos ir kontrolės kryptis, 

nuosekliai įgyvendinant priemones, didinančias korupcijos prevencijos veiksmingumą. 

 

Pirmininkas – Romas Pivoras, Tarybos narys 

Pavaduotojas – Jonas Grybauskas, Tarybos narys 

Nariai: 

Regimantas Baravykas, Tarybos narys 

Darius Varnas, Tarybos narys 

Agnė Balčiūnienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja 

Rimas Jurgilaitis, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės metrikacijos 

skyriaus vedėjas 

Irena Lobinienė, Ukmergės miesto seniūnijos, Statikų-Pramonės seniūnaitijos 

seniūnaitė 

Vytautas Adolfas Marčauskas, Vidiškių seniūnijos, Šventupės seniūnaitijos seniūnaitis 

Gintautas Povylius, Želvos seniūnijos, Želvos seniūnaitijos seniūnaitis 

 

2015 m. Antikorupcijos komisijos posėdžiai nevyko.  

 

V SKYRIUS 

MERO POTVARKIAI  

 

 Savivaldybės meras 2015 m. išleido 295 potvarkius atostogų, komandiruočių, 

personalo ir veiklos organizavimo klausimais (iš jų 275 naujai išrinktas meras).   
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 Aptariamu laikotarpiu priimtas 81 mero potvarkis veiklos organizavimo klausimais (iš 

jų 71 naujai išrinko mero). Jais buvo sprendžiami Tarybos posėdžių sušaukimo, įvairių delegacijų 

sudarymo, apdovanojimų, darbo grupių ir komisijų įvairiems klausimams nagrinėti sudarymo, kiti 

klausimai.  

 

  
 

Mero potvarkiais sudarytos darbo grupės, komisijos 

 

2015 metais mero potvarkiais sudarytos 22 darbo grupės ir 5 komisijos atskiriems 

klausimams spręsti.     

 
Data, 

numeris 

Darbo grupės pavadinimas (primininkas) Veikla, rezultatai 

2015-01-15 

Nr. 9-2 

Darbo grupė labiausiai nusipelniusiems 

Ukmergės rajono verslininkams, kurie bus 

apdovanoti 2015 m. sausio 22 d. 

vykstančios konferencijos metu, išrinkti. 

Pirmininkas – Vydas Paknys 

Trumpalaikė darbo grupė konkrečiam 

klausimui spręsti. Darbo grupės siūlymu, 

konferencijos metu apdovanota UAB „Baltik-

Amerikan Concord“, 2014 metais rėmusi 

tarptautinį būgnų ir perkusijos festivalį 

Ukmergėje; įmonė „Swix Sport Baltik“ – už 

verslo plėtrą ir investicijas, UAB „Ukmergės 

duona“ – už Ukmergės vardo garsinimą. 

2015-02-26 

Nr. 9-7 

Darbo grupė Vidiškių miestelyje esančių 

savivaldybei priklausančių pastatų 

panaudojimo galimybėms išnagrinėti. 

Pirmininkas – Rolandas Janickas  

 

Darbo grupės išvados: 

1. Užsakyti pastato – ambulatorijos, esančio 

Ukmergės g. 23, Vidiškių mstl., Ukmergės r. 

sav., priešprojektinius pasiūlymus dėl patalpų 

išdėstymo, pritaikant patalpas kultūros 

renginių organizavimui, seniūnijos, 

bendruomenės, PSPC poreikiams. 

2.  Užsakyti pastato – ambulatorijos, esančio 

Ukmergės g. 23, Vidiškių mstl., Ukmergės r. 

sav., pastato konstrukcinės dalies ekspertizę.  

3. Gavus atsakymą, kad ambulatorijos pastatą 

galima pritaikyti kultūros renginių 

organizavimui, seniūnijos, bendruomenės, 

PSPC poreikiams, pastatą – kultūros namus, 

esančius Ukmergės g. 40 A, Vidiškių mstl., 

Ukmergės r. sav. siūlyti privatizuoti. 

2015-04-27 

Nr. 9-16 

Darbo grupė žemės mokesčio tarifų 2016 

metams svarstymui ir sprendimo projekto 

parengimui. 

Pirmininkas – Stasys Jackūnas 

Projektas parengtas ir pateiktas Savivaldybės 

tarybai. 2015 m. gegužės 21 d. Taryba priėmė 

sprendimą Nr. 7-26 „Dėl žemės mokesčio 

tarifų ir neapmokestinamųjų žemės sklypų 

dydžių 2016 metams nustatymo“. 

2015-05-11 Darbo grupė nuolatinei Jaunųjų Siekiant stiprinti tarpinstitucinį 
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Nr. 9-22 profesionalų programos „Kurk Lietuvai“ 

atstovų inicijuoto pameistrystės projekto 

„Pameistrystė Ukmergėje“  stebėsenai. 

Pirmininkė – Agnė Balčiūnienė 

bendradarbiavimą tarp verslo, mokslo įstaigų ir 

savivaldybės, gerinti mokslo įstaigų prestižą, 

taip pritraukiant į profesinę mokyklą daugiau 

motyvuoto jaunimo, 2015 m. parengtas ir 

pradėtas įgyvendinti pameistrystės projektas. 

Vasario mėnesį pasirašyti susitarimai dėl 

Ukmergės technologijų ir verslo mokyklos bei 

įmonių bendradarbiavimo pasirengiant ir 

įgyvendinant profesinį mokymą pameistrystės 

forma. Nuo rugsėjo mėnesio technologijų ir 

verslo mokykloje atsirado galimybė mokytis 

profesijos pameistrystės ugdymo forma. 

2015-05-18 

Nr. 9-27 

Darbo grupė daugiabučių gyvenamųjų namų 

bendrosios nuosavybės administravimo 

klausimams spręsti. 

Pirmininkas – Stasys Jackūnas 

Nuolat veikianti darbo grupė. Sudaryta 

Tarybos įgaliojimu laikui. Darbo grupė 

nagrinėja daugiabučių gyvenamųjų namų 

bendrosios nuosavybės administravimo 

klausimus, teikia pasiūlymus administravimo 

kokybei gerinti. Darbo grupėje dirba ir 

daugiabučių namų atstovai.  

2015-05-19 

Nr. 9-29 

Darbo grupė Saugios savivaldybės 

koncepcijos įgyvendinimo komisijos 

nuostatų parengimui. 

Pirmininkė – Agnė Balčiūnienė 

Nuostatų projektas parengtas ir pateiktas 

savivaldybės administracijos direktoriui. 

Nuostatai patvirtinti 2015 m. liepos 15 d. 

direktoriaus įsakymu Nr. 9-40.   

2015-05-28 

Nr. 9-30 

Darbo grupė pirties paslaugų teikimo 

klausimams spręsti. 

Pirmininkas – Stasys Jackūnas 

Darbo grupės siūlymu Savivaldybės taryba 

2015 m. rugpjūčio 27 d. sprendimu Nr. 7-100 

pavedė Ukmergės rajono savivaldybės 

visuomenės sveikatos biurui teikti pirties 

paslaugas naujai įrengtoje vietoje – Klaipėdos 

g. 5A, Ukmergė; 2015 m. lapkričio 26 d. 

sprendimu Nr. 7-185 nustatė pirties ir dušo 

paslaugų kainas. Savivaldybės viešoji pirtis 

pradėjo veikti 2015 m. gruodžio mėn. 

2015-05-29 

Nr. 9-31 

Darbo grupė atliekų tvarkymo klausimams 

spręsti.  

Pirmininkas – Stasys Jackūnas 

Nuolat veikianti darbo grupė, nagrinėjanti 

atliekų tvarkymo ir surinkimo klausimus bei su 

tuo susijusias problemas.  

2015-06-10 

Nr. 9-32 

Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės 

būsto ir socialinio būsto nuomos sąlygoms 

ir tvarkos aprašui bei Savivaldybės būsto ir 

socialinio būsto nuomos sutarties formoms 

parengti. 

Pirmininkė – Agnė Balčiūnienė 

Dokumentų projektai parengti ir pateikti 

Savivaldybės tarybai.  

2015 m. rugsėjo 24 d. Taryba priėmė 

sprendimą Nr. 7-144 „Dėl Ukmergės rajono 

savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos 

sąlygų ir tvarkos aprašo, savivaldybės būsto ir 

socialinio būsto nuomos sutarties formų 

patvirtinimo“. 

2015-06-10 

Nr. 9-33 

Darbo grupė Ukmergės miesto viešųjų 

erdvių vizualinės estetikos formavimo ir 

tobulinimo klausimams svarstyti.  

Pirmininkė – Klavdija Stepanova 

Nuolat veikianti darbo grupė. Svarsto 

klausimus, susijusius su Ukmergės miesto 

viešųjų erdvių puošimu, vaizduojamosios 

dailės ir dizaino kūrinių įkomponavimu jose, 

kūrinių kokybine atranka, svarsto pateiktas 

kūrybines iniciatyvas, teikia rekomendacijas.  

2015-07-17 

Nr. 9-41 

Darbo grupė sveikatos priežiūros paslaugų 

teikimo klausimams spręsti. 

Pirmininkė – Klavdija Stepanova 

Darbo grupė sudaryta Savivaldybės tarybos 

įgaliojimų laikui. 

Darbo grupės išvados 2015 m.: 

1. Nekeisti Ukmergės PSPC struktūros, 

neperduoti GMP skyriaus Vilniaus greitosios 

medicinos pagalbos stočiai. 

2. Pasiūlyti Ukmergės PSPC vyriausiajai 

gydytojai: 



 31 

 

2.1. Organizuoti Poliklinikos darbą 

šeštadieniais nuo 2016 metų sausio mėnesio, 

atlikti darbo efektyvumo šeštadieniais 

statistinę analizę ir pateikti informaciją 

savivaldybės merui 2016 m. spalio 20 d. 

2.2. GMP skyriaus darbuotojams 2016, 2017 ir 

2018 metais kasmet padidinti atlyginimus ne 

mažiau kaip po 5 proc. 

2.3. GMP skyriaus vairuotojus, turinčius 

paramediko kvalifikaciją atitinkančius 

dokumentus, įdarbinti paramedikais. 

2.4. Įsigyti naują greitosios medicinos 

pagalbos automobilį 2016 m. bei numatyti dar 

vieno automobilio įsigijimą 2017-2018 metais. 

2.5. GMP skyriuje įsigyti 2 naujus 

elektrokardiografus. 

3. Savivaldybės 2016 metų biudžete numatyti 

76 000 Eur kaimo bendruomenės sveikatos 

punktų išlaikymui. 

4. Savivaldybės 2016 metų biudžete numatyti 

16 000 Eur Ukmergės PSPC Poliklinikos 

darbo šeštadieniais išlaidoms kompensuoti. 

2015-07-17 

Nr. 9-42 

Darbo grupė Ukmergės rajono savivaldybės 

vietinės reikšmės kelių (gatvių) priežiūros ir 

plėtros klausimams spręsti.  

Pirmininkė – Klavdija Stepanova 

Darbo grupė sudaryta Savivaldybės įgaliojimų 

laikui, nagrinėja vietinės reikšmės kelių 

(gatvių) priežiūros ir plėtros klausimus. 2016 

m. kovo 31 d. Tarybos posėdžiui teikiama 

tvirtinti darbo grupės parengta Ukmergės 

rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių 

(gatvių) kapitalo investicijų programa, 

reglamentuojanti savivaldybės vietinės 

reikšmės kelių (gatvių) kapitalinio remonto, 

rekonstravimo, statybos darbų eiliškumą ir jo 

nustatymo tvarką. 

2015-07-30 

Nr. 9-44 

Darbo grupė gatvių apšvietimo Ukmergės 

rajono savivaldybės teritorijoje klausimams 

spręsti.  

Pirmininkas – Stasys Jackūnas 

Darbo grupė sudaryta Savivaldybės tarybos 

įgaliojimų laikui. Darbo grupei pavesta 

nagrinėti su gatvių apšvietimu susijusius 

klausimus, teikti pasiūlymus bei 

rekomendacijas. 2015 m. darbo grupėje 

spręstas Šešuolių sen. Liaušių k. gatvių 

apšvietimo klausimas, Ukmergės rajono gatvių 

apšvietimo tinklų inventorizacijos pirkimas, 

ruošiantis dalyvauti 2016-2020 metų 

investicinio periodo finansavimo programose. 

2015-08-14 

Nr. 9-48 

Darbo grupė, sudaryta veiklų, kuriomis gali 

būti verčiamasi turint verslo liudijimą, 

pajamų mokesčio dydžiams nustatyti. 

Pirmininkė – Klavdija Stepanova 

Darbo grupės siūlymu, 2015 m. spalio 29 d. 

Taryba priėmė sprendimą Nr. 7-174 

„Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių ir 

lengvatų, taikomų įsigyjant verslo liudijimus, 

nustatymo“ (palikti 2015 m. galioję fiksuoti 

pajamų mokesčio dydžiai, kurie svyruoja nuo 

37 iki 535 Eur). 

2015-08-31 

Nr. 9-50 

Darbo grupė šilumos ūkio klausimams 

spręsti. 

Pirmininkas – Kęstutis Jurkevičius 

Nuolat veikianti darbo grupė, koordinuojanti 

Ukmergės rajono šilumos ūkio projektų 

įgyvendinimą ir investicijas, nagrinėjanti 

šilumos ūkyje iškylančius klausimus.  

2015-09-07 

Nr. 9-53 

Darbo grupė kandidatų teikimui Lietuvos 

savivaldybių asociacijos apdovanojimui 

„Auksinės krivūlės riteris“ 

Darbo grupė sudaryta Savivaldybės tarybos 

įgaliojimų laikui iš Savivaldybės tarybos 

frakcijų seniūnų. Darbo grupė  
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Pirmininkė – Agnė Balčiūnienė 

 

pasiūlė Savivaldybės tarybai Veprių seniūnijos 

seniūnės Dalės Urbonienės kandidatūrą 

Lietuvos savivaldybių asociacijos 

apdovanojimui „Auksinės krivūlės riteris“.  

2015 m. rugsėjo 24 d. Tarybos sprendimu Nr. 

7-157 ši kandidatūra pateikta Lietuvos 

savivaldybių asociacijai.  

2015-09-22 

Nr. 9-58 

Darbo grupė krepšinio sporto vystymo 

galimybėms Ukmergėje išanalizuoti.  

Pirmininkas – Vidmantas Krikštaponis 

Pavesta pateikti išvadas ir pasiūlymus dėl 

krepšinio sporto situacijos gerinimo ir 

perspektyvos. Pavedimo įvykdymo terminas 

pratęstas iki 2016 m. balandžio 29 d.  

2015-10-08 

Nr. 9-65 

Darbo grupė, sudaryta įvertinti ir nustatyti 

savivaldybės būsto ir socialinio būsto 

nuomos  mokesčių dydžius. 

Pirmininkė – Agnė Balčiūnienė 

Darbo grupės siūlymu, 2015 m. gruodžio 17 d.  

Taryba priėmė sprendimą Nr. 7-217 „Dėl 

Ukmergės rajono savivaldybės būsto ir 

socialinio būsto nuomos mokesčio dydžio 

apskaičiavimo“. 

2015-10-30 

Nr. 9-69 

Darbo grupė, sudaryta išanalizuoti 

Ukmergės rajono savivaldybės turto 

valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 

tvarkos aprašą.  

Pirmininkė – Klavdija Stepanova 

Pavesta parengti naują tvarkos aprašo 

redakciją. Šio tvarkos aprašo tvirtinimas 

Savivaldybės taryboje numatytas 2016 m. II 

ketvirtyje.  

2015-10-30 

Nr. 9-70 

Darbo grupė 2016 m. melioracijos darbų 

programos projektui parengti. 

Pirmininkas – Valdas Petronis 

Projektas parengtas ir pateiktas Savivaldybės 

tarybai.  

2016 m. vasario 19 d. Taryba priėmė 

sprendimą Nr. 7-34 „Dėl Ukmergės rajono 

savivaldybės 2016 metų melioracijos darbų 

programos patvirtinimo“. 

2015-12-10 

Nr. 9-78 

Ukmergės miesto buvusio karinio miestelio 

ir šalia esančių teritorijų viešų erdvių 

infrastruktūros vystymo darbo grupė. 

Pirmininkas – Rolandas Janickas  

Nuolat veikianti darbo grupė. Koordinuoja 

buvusio karinio miestelio ir šalia esančių 

teritorijų viešų erdvių infrastruktūros vystymo 

klausimus. Šios teritorijos vystymas įtrauktas į 

Ukmergės rajono tikslinės teritorijos vystymo 

programą, rengiamas investicinis projektas, 

intensyviai ieškoma potencialių investuotojų.  

2015-12-18 

Nr. 9-81 

Darbo grupė asociacijos „Kosakovsių 

institutas“ steigimo dokumentams rengti ir 

asociacijos veiklos gairių nustatymo 

klausimams svarstyti. 

Pirmininkė – Klavdija Stepanova 

Pavesta svarstyti asociacijos „Kosakovsių 

institutas“ dokumentų rengimo, bendravimo ir 

bendradarbiavimo su kitais galimais 

asociacijos nariais bei asociacijos veiklos 

gairių nustatyto klausimus ir teikti su tuo 

susijusius pasiūlymus.  

2016 m. kovo 31 d. Tarybos posėdžiui 

teikiamas svarstyti klausimas  dėl leidimo VšĮ 

„Ukmergės turizmo ir verslo informacijos 

centras“ dalyvauti viešosios įstaigos, 

tyrinėsiančios ir populiarinsiančios didikų 

Kosakovskių giminės kultūrinį ir istorinį 

paveldą, steigime. 

 
Data, 

numeris 

Komisijos pavadinimas Veikla, rezultatai 

2015-05-08 

Nr. 9-21 

Ukmergės rajono savivaldybės gabių vaikų 

ir jaunimo rėmimo fondo komisija.  

Pirmininkas – Stasys Jackūnas 

Komisija savo veiklą vykdo nuolat, pagal 

poreikį 

2015-08-14 

Nr. 9-47 

Komisija, sudaryta nekilnojamojo turto 

mokesčio lengvatų suteikimo prašymams 

nagrinėti. 

Pirmininkė – Klavdija Stepanova 

Komisija savo veiklą vykdo nuolat, pagal 

poreikį (priklausomai nuo pateikiamų prašymų 

skaičiaus) 
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2015-09-15 

Nr. 9-55 

Lietuvos Respublikos konstitucinio 

egzamino komisija. 

Pirmininkė – Klavdija Stepanova 

Trumpalaikė komisija, sudaryta Lietuvos 

Respublikos Konstitucijos egzaminui 

Ukmergės rajono savivaldybėje vykdyti. 

2015-09-28 

Nr. 9-61 

Piešinių konkurso organizavimo ir 

vertinimo komisija. 

Pirmininkas – Rimvydas Lukošius 

Piešinių konkursas priešgaisrine ir civilinės 

saugos temomis. (2015 m. spalio-lapkričio 

mėn.) 

2015-09-28 

Nr. 9-62 

Vaizdo klipų konkurso organizavimo ir 

vertinimo komisija. 

Pirmininkas – Rimvydas Lukošius 

Vaizdo klipų konkursas priešgaisrine ir 

civilinės saugos temomis. (2015 m. spalio-

gruodžio mėn.) 

 

VI SKYRIUS 

BENDRAVIMAS SU GYVENTOJAIS 

 

Piliečių tribūna 

 

Piliečių tribūna – tai viena bendravimo su rajono gyventojais formų ir galimybė 

gyventojams dalyvauti savivaldoje, kelti probleminius klausimus, teikti pasiūlymus, išsakyti savo 

nuomonę. Piliečių tribūnoje gyventojai turi teisę pasisakyti nuo 2011 m.  

Savivaldybės tarybos veiklos reglamente numatyta, kad prieš prasidedant kiekvienam 

Tarybos posėdžiui, skiriamas laikas Piliečių tribūnai. Kiekvienas iš anksto užsiregistravęs 

gyventojas turi teisę iki 5 minučių pasisakyti rūpimu klausimu. Atitinkami komitetai kartu su 

savivaldybės administracijos specialistais išnagrinėja pateiktus klausimus ar problemas ir pateikia 

atsakymus.  

Piliečių tribūna 2015 m. pasinaudota 14 kartų.  

 

 
 

Piliečių tribūnoje dalyvavo: 

 

2015 m. sausio 29 d.   

Jūratė Baltrūnienė, Dukstynos mikrorajono seniūnaitė. 

Problema. Vietos gyventojų vardu kalbėta dėl Dukstynos mikrorajono kiemų bei kelių 

būklės.  

Komentaras. Prieš kelis metus keliai ir šaligatviai šiame mikrorajone buvo 

suremontuoti (Anykščių g., Daukanto g., Vytauto g.), taip pat pradėtas Veterinarijos gatvės 

rekonstrukcijos techninis projektas, kurį planuojama užbaigti 2016 m. II ketvirtyje. Mero potvarkiu 

yra sudaryta darbo grupė, kuri nagrinėja kelių būklę ir teikia siūlymus investicijoms. Šiai darbo 

grupei pavesta parengti Ukmergės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) kapitalo 

investicijų programos projektą, numatyti kapitalinio remonto, rekonstravimo, statybos darbų 

eiliškumą, jo nustatymo tvarką ir atrankos kriterijus. Savivaldybės administracija palaiko aktyvius 



 34 

 

daugiabučių namų gyventojus ir 30 procentų prisideda prie daugiabučių namų infrastruktūros 

gerinimo (2015 m. šia parama pasinaudota Daukanto g. 63, Veterinarijos g. 2, Anykščių g. 13, 

Vytauto g. 94, Vilniaus g. 92). Daugiabučių namų komendantai, bendrijų pirmininkai kviečiami 

aktyviau dalyvauti šiame procese.  

Tivana Baranovienė, sodininkų bendrijos „Pušelė“ pirmininkė. 

Problema. Kalbėta dėl saugaus eismo priemonių sodininkų bendrijoje ,,Pušelė“. Čia 

gyvena daug mažamečių vaikų, kurie eina į ,,Šilo“, Užupio pagrindines mokyklas. Kelias į mokyklą 

per mišką – labai nesaugus (kelias siauras, eismas intensyvus). Vaikai lanko būrelius, treniruotes, 

žiemą grįžta namo tamsiu paros metu. Nuo pavasario iki rudens į sodus važiuoja daug pensinio 

amžiaus žmonių su dviračiais. Dėl visų saugumo prašyta nuo Ąžuolų gatvės iki sodininkų bendrijos 

nutiesti pėsčiųjų ir dviračių taką (prie tako įrengimo galėtų prisidėti ir vietos gyventojai). Bendrijos 

gyventojai už sodininkų surinktus pinigus patys tvarko kelius, vandentiekį ir kt., todėl jaučia 

diskriminaciją kitų gyventojų atžvilgiu. Prašyta savivaldybės biudžete sodininkų bendrijoms skirti 

lėšų.  

Komentaras. Atsižvelgiant į sodininkų bendrijos „Pušelė“ pirmininkės iškeltas 

problemas, sudaryta darbo grupė klausimams, susijusiems su infrastruktūros objektų eksploatavimu 

ir plėtra sodininkų bendrijų teritorijoje, nagrinėti. Darbo grupės veikla buvo praplėsta atsižvelgiant į 

problemas, iškilusias kitose sodininkų bendrijose. Darbo grupė pasiūlė savivaldybės administracijos 

direktoriui inicijuoti „Pušelės“ ir „Vienybės“ sodų bendrijų pėsčiųjų-dviračių takų projektų 

rengimą; taip pat pasiūlyta sodų bendrijai „Pušelė“ kreiptis į UAB „Ukmergės vandenys“ dėl 

vandentiekio tinklų įvedimo. Gautas LR Aplinkos ministerijos raštas, kuriame prašoma pateikti 

informaciją apie sodininkų bendrijose esančius kelius, jų būklę. Tikimasi, kad LR Vyriausybėje bus 

ruošiamos tvarkos, siekiant šiuos kelius perduoti savivaldybėms.   

 

2015 m. vasario 19 d.   
Genė Trojeckienė, daugiabučio namo Miškų g. 50 komendantė. 

Problema. Kalbėta dėl renovuojamo daugiabučio namo, esančio Miškų g. 50, 

Ukmergėje. Keltas klausimas dėl šio namo šilumos punkto pertvarkymo. Išsakyta abejonė dėl 

renovacijos ekonominio efekto ir atsipirkimo termino.  

Komentaras. Pasikeitus LR Šilumos ūkio įstatymo nuostatoms, šilumos tiekimo veikla 

buvo atskirta nuo šilumos vartojimo veiklos, iškilo problema dėl šilumos punktų, kurie yra šilumos 

tiekėjo nuosavybė. Dėl šilumos punktų, šildymo ir karšto vandens sistemų pastaraisiais metais vyko 

daug nesusipratimų ir diskusijų. Šiandien LR Vyriausybė dar nėra nustačiusi šilumos punktų 

perdavimo gyventojams tvarkos. Daugiabučio namo Miškų g. 50 šilumos punkto pardavimo 

gyventojams klausimas buvo ne kartą nagrinėtas šilumos klausimams spęsti sudarytoje darbo 

grupėje. Darbo grupė pritarė šilumos punkto pardavimui įstatymų nustatyta tvarka. UAB 

„Ukmergės šiluma“ valdyba susilaikė dėl daugiabučio namo Miškų g. 50 šilumos punkto pardavimo 

gyventojams, kadangi šiuo metu vyksta teisminiai ginčai su UAB „Miesto energija“ dėl perimto 

turto vertės. Darbo grupės posėdyje nutarta, kad gyventojai gali įsirengti naują šilumos punktą 

laisvose namo rūsio patalpose.  

 

2015 m. kovo 26 d.   
Edita Juknienė, gyventoja. 

Problema. Kalbėta daugiabučių namų, esančių Klaipėdos g. 7 ir Klaipėdos g. 9, 

Ukmergėje, gyventojų vardu. Pareikšta, kad gyventojai prieštarauja katilinės RK-2, esančios 

Klaipėdos g. 5A, Ukmergėje, rekonstrukcijai. Išnagrinėję poveikio visuomenės sveikatai vertinimo 

ataskaitą gyventojai nerimauja dėl galimo pavojaus sveikatai, nepritaria miesto centre esančios 

katilinės RK-2 plėtrai.  

Komentaras. 2014 m. buvo vykdomi Ukmergės rajono šilumos ūkio specialiojo plano 

rengimo darbai. Plane išnagrinėtos visos galimos šilumos gamybos ir tiekimo alternatyvos. Plane 

nagrinėti ir katilinės RK-2 zonos įvairūs šilumos gavybos ir tiekimo, rekonstravimo, optimizavimo 

ir plėtros variantai. Pagal šilumos ūkio specialiojo plano rekomendaciją RK-2 katilinės zonoje buvo 
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atliktas poveikio visuomenės sveikatai vertinimas. Konkrečių katilinės RK-2 rekonstravimo 

sprendinių nėra, techninis projektas neatliktas, finansavimas nenumatytas. 

Julius Kazėnas, Ukmergės miesto bendruomenės pirmininkas. 

Problema. Kalbėta dėl Ukmergės miesto vietos veiklos grupės (VVG) kūrimo. 

Išsakyta nuomonė dėl Tarybai teikiamo svarstyti sprendimo projekto „Dėl pritarimo asociacijos 

„Ukmergės miesto VVG“ steigimui“. Keltas klausimas dėl Ukmergės miesto bendruomenės 

dalyvavimo Ukmergės miesto VVG steigime. 

Komentaras. Julius Kazėnas dalyvauja asociacijos „Ukmergės miesto VVG“ veikloje 

ir yra jos valdybos narys.  

Genė Trojeckienė, daugiabučio namo Miškų g. 50 komendantė. 

Problema. Antrą kartą kalbėta dėl renovuojamo daugiabučio namo, esančio Miškų g. 

50, Ukmergėje, šilumos punkto. Gyventojai buvo informuoti dėl šilumos punkto perdavimo 

gyventojams nuosavybės teise, vėliau šios minties atsisakyta dėl vykstančių teisminių procesų ir 

gyventojams pasiūlyta įsirengti naują šilumos punktą. Išsakyta abejonė dėl šios minties, kadangi 

naujo šilumos punkto įrengimas gyventojams brangiai kainuotų. 

 

2015 m. birželio 25 d.   
Henrikas Gintautas, gyventojas. 

Problema. Kalbėta dėl komunalinių atliekų tvarkymo. Išsakyta problema dėl 

rinkliavos mokėjimo pagal deklaruotą atliekų kiekį. Gyventojas vietinę rinkliavą moka pagal 

deklaruojamą atliekų kiekį. Problema iškilo pateikiant komunalinių atliekų deklaraciją. Pateikiama 

deklaracija atmetama teigiant, kad ji užpildyta neteisingai.  

Komentaras. Pagal paklausėjo prašymą, nuo 2015 m. sausio 1 d. jam suteikta teisė 

mokėti vietinę rinkliavą pagal deklaruojamą atliekų kiekį. Problema iškilo pateikiant sukauptų 

komunalinių atliekų kiekio deklaraciją. Deklaracija nuolat užpildoma neteisingai, t. y. 

nesivadovaujant Ukmergės rajono savivaldybės komunalinių atliekų kiekio deklaravimo tvarkos 

aprašu. Komunalinių atliekų surinkimą ir tvarkymą reglamentuoja visiems vienodai galiojantys 

norminiai teisės aktai, todėl vietinės rinkliavos apskaičiavimas atskiriems asmenims pagal jų 

atliktus individualius stebėjimus, kaip nori daryti šis gyventojas, nėra numatytas. Šiuo klausimu 

Henrikas Gintautas 2 kartus kreipėsi į Vyriausybės atstovą Vilniaus apskrityje. Vyriausybės 

atstovas nustatė, kad Ukmergės rajono savivaldybės komunalinių atliekų kiekio deklaravimo 

tvarkos aprašas nepažeidžia aukštesnės galios teisės aktų. Savivaldybės administracijos specialistai 

nuolat bendrauja su šiuo gyventoju (tiek žodžiu, tiek raštu), konsultuoja, diskutuoja, teikia jam visą 

reikiamą informaciją, vyko ne vienas susitikimas su meru.   

Vilija Zaborskė, gyventoja. 

Problema. Kalbėta dėl Lietuvos politinių kalinių ir tremtinių sąjungos Ukmergės 

filialo (toliau – Sąjunga) rašto, kuriuo Sąjunga kreipėsi į Tarybą dėl skulptūros „Vėliavnešiai“ 

iškėlimo. Prašyta sudaryti galimybę Sąjungos atstovui dalyvauti svarstant šį klausimą. Sąjunga 

sutinka rasti lėšų skulptūros iškėlimo darbams atlikti.  

Komentaras. 2015 m. birželio 26 d. įvyko Kultūros paveldo komisijos posėdis, 

kuriame dalyvavo ir Lietuvos politinių kalinių ir tremtinių sąjungos Ukmergės skyriaus atstovai. 

Visi dalyvavę atstovai turėjo galimybę išsakyti savo nuomonę. Posėdžio metu buvo diskutuota apie 

lėšų poreikį skulptūros nukėlimo ir išvežimo darbams. Kadangi ne lėšų poreikio klausimas yra 

esminis dalykas sprendžiant šį klausimą, posėdžio metu nuspręsta Lietuvos politinių kalinių ir 

tremtinių sąjungos Ukmergės skyriaus atstovų pateiktą prašymą ir medžiagą perduoti Kultūros 

paveldo vertinimo tarybai ir gautą išvadą pateikti pareiškėjams. Šis klausimas dalyvaujant V. 

Zaborskei svarstytas ir Švietimo, kultūros sporto ir jaunimo reikalų komitete. Komitetas pritarė 

Kultūros paveldo komisijos sprendimui.  

Problema. Kalbėta dėl daugiabučio namo, esančio Maironio g. 4, Ukmergėje, 

atjungimo nuo šildymo sistemos. Vykdant renovaciją šildymo sistemos pertvarkymas buvo atskirtas 

nuo renovacijos ir vykdytas atskira ranga. Keltas klausimas dėl šių veiksmų pagrįstumo ir 

teisėtumo.  
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Komentaras. 2013 m. spalio mėnesį daugiabučio namo, esančio adresu Maironio g. 4, 

Ukmergėje, savininkai, pagal LR Civilinį kodeksą raštu pritarė investiciniam planui, kuriame buvo 

numatytas ir šildymo sistemos pertvarkymas, įrengiant autonominius dujų katilus, skirtus ruošti 

šildymą ir karštą vandenį. Gavus projekto finansuotojo AB „Šiaulių bankas“ pritarimą šioms 

priemonės įgyvendinti, skelbti viešieji pirkimai. Pirmasis pirkimas neįvyko, nes nei vienas rangovas 

nepateikė pasiūlymo. 2014 m. balandžio 18 d. viešasis pirkimas sėkmingai įvyko (apjungus trijų 

daugiabučių namų investicinių projektų priemonių pirkimus). Iki 2014 m. liepos mėnesio nebuvo 

galimybės atlikti viešojo pirkimo Būsto energetikos taupymo agentūros finansuojamoms 

priemonėms – dujų katilų įrengimui, liftų keitimui ir saulės kolektorių įrengimui. Todėl 2014 m. 

gegužės 26 d. įvyko viešasis pirkimas pagal LR Aplinkos ministro patvirtintą aprašą šildymo 

sistemai pertvarkyti Maironio g. 4. Šio pirkimo procedūroje dalyvavo ir daugiabučio namo 

Maironio g. 4 įgaliotas asmuo. Rengiant techninį darbo projektą, sistemos įrengimo sprendiniai 

buvo suderinti su UAB „Ukmergės šiluma“. Projektui atlikta ekspertizė. V. Zaborskė su gyventojų 

balsavimo protokolu, banko pritarimu ir kitais dokumentais yra supažindinta, jai pateiktos 

patvirtintos dokumentų kopijos. 

Antanas Remeika, Želvos seniūnijos Laumėnų seniūnaitijos seniūnaitis. 

Problema. Kalbėta dėl  Laumėnų kaime esančios Žiedo gatvės remonto ir Tarybos 

narės Nijolės Giedraitienės galimai neteisingai pateiktos informacijos šiuo klausimu. Vietos 

bendruomenę žeidžia viešoje erdvėje pasirodžiusi informacija apie jų gyvenvietę (kad tai „merdintis 

kaimas“). Tarybos narė Nijolė Giedraitienė Tarybos posėdžio metu argumentuodama, kad Žiedo 

gatvės remontas nėra tikslingas, neteisingai teigė, kad šioje gyvenvietėje gyvena tik 9 gyventojai. 

Tarybos narė, nežinodama tikslios situacijos, neteisingais argumentais bandė įtikinti Tarybą ir 

paskleisti neteisingus duomenis žiniasklaidai. Prašyta Etikos komisijos įvertinti N. Giedraitienės 

elgesį.  

Komentaras. 2015 m. birželio 25 d. vyko Etikos komisijos posėdis, kurio metu buvo 

svarstytas klausimas dėl šio pareiškimo nagrinėjimo. Išnagrinėjus klausimą Etikos komisija priėmė 

sprendimą apsiriboti svarstymu komisijoje.  

 

2015 m. rugpjūčio 27 d.   
Vytautas Tropikas, gyventojas. 

Problema. Kalbėta dėl paminklo „Vėliavnešiai“. Išsakyta nuomonė, kad Ukmergėje 

yra svarbesnių objektų, dėl kurių nugriovimo reikėtų kalbėti. Išsakyta nuomonė dėl Ukmergėje 

esančios Gruodžio 17-osios gatvės pavadinimo. Keltas klausimas dėl Juozo Krikštaponio paminklo 

ir jo vardu pavadintos aikštės. Kalbėta, kad yra dokumentai, įrodantys, kad šis žmogus dalyvavo 

šaudant žydus.  

Komentaras. 2014 m. birželio 17 d. savivaldybės meras kreipėsi į Lietuvos gyventojų 

genocido ir rezistencijos tyrimo centrą ir Lietuvos istorijos institutą su prašymu suteikti 

profesionalias rekomendacijas dėl Juozo Krikštaponio vaidmens Lietuvos istorijoje ir istorinės 

atminties išsaugojimo mūsų krašte. Lietuvos istorijos institutas išsakė nuomonę, kad J. Krikštaponio 

atminties įamžinimas turi būti sprendžiamas vyriausybiniu lygiu, kadangi tai yra istorinės politikos 

klausimas ir sprendimą dėl jo vaidmens Lietuvos istorijoje turi priimti vyriausybė. Taip pat 

informavo, kad detalesnę informaciją šiuo klausimu galėtų suteikti Lietuvos gyventojų genocido ir 

rezistencijos tyrimo centras. Šis centras informavo, kad faktų patvirtinimui ar paneigimui būtina 

ieškoti kitų šaltinių – archyvinių dokumentų, saugomų Baltarusijos, Vokietijos ar kitų šalių 

archyvuose. Taip pat išreiškė poziciją, kad galutinę išvadą dėl J. Krikštaponio galimai 

nusikalstamos veiklos turėtų priimti teismas. Taip pat atkreipė dėmesį, kad centras tęsia Holokausto 

Lietuvoje tyrimus, atsiradus naujiems faktams įsipareigojo savivaldybę informuoti papildomai. 

2014 metų rugsėjo 18 d., įvertinus Lietuvos istorijos instituto ir Lietuvos gyventojų genocido ir 

rezistencijos tyrimo centro raštus, savivaldybės gauti kreipimaisi J. Krikštaponio vaidmens Lietuvos 

istorijoje ir jo atminties įamžinimo klausimu persiųsti tolimesniam nagrinėjimui Lietuvos 

Respublikos Vyriausybės kanceliarijai. Metų pabaigoje savivaldybės meras papildomai kreipėsi į 
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Lietuvos gyventojų genocido ir rezistencijos tyrimo centrą ir išreiškė nuomonę, kad turėtų būti 

atliktas J. Krikštaponio veiklos teisinis įvertinimas. 

 

2015 m. rugsėjo 24 d.   
Jolanta Keburienė, Profesinės sąjungos „Solidarumas“ Ukmergės skyriaus 

pirmininkė, Ukmergės pirminės sveikatos priežiūros centro (PSPC) Greitosios medicinos pagalbos 

(GMP) skyriaus darbuotoja. 

Problema. Kalbėta dėl Ukmergės PSPC GMP skyriaus darbuotojų darbo užmokesčio, 

norint paneigti Ukmergės PSPC vyriausiosios gydytojos J. Galiauskienės žiniasklaidai pateiktą 

informaciją dėl GMP skyriaus darbuotojų gaunamų atlyginimų. Akcentuota, kad spaudoje minimas 

760 eurų atlyginimas nėra gaunamas. Pateikta informacija apie darbuotojų gaunamą darbo 

užmokestį. Išsakyta nuomonė dėl GMP darbo organizavimo, postų mažinimo ir paramediko 

išsilavinimą turinčių vairuotojų įdarbinimo. 

Komentaras. Šis klausimas svarstytas 2015 m. spalio 21 d. Sveikatos ir socialinės 

paramos komiteto posėdyje. Rekomenduota tiek paklausėjai (raštu), tiek Tarybos nariams (posėdžio 

metu) pateikti detalią informaciją apie GMP skyriaus darbuotojams priskaičiuotus vidutinius 

atlyginimus, atskirai parodant skirtingų pareigybių darbuotojų gaunamą darbo užmokestį. 

Ukmergės PSPC vyriausioji gydytoja J. Galiauskienė 2015 m. spalio 27 d. raštu pateikė 

savivaldybei informaciją apie GMP skyriaus darbuotojams priskaičiuotus vidutinius atlyginimus. 

Su šia informacija supažindinta Taryba ir J. Keburienė.  

GMP priklausomumo ir darbo organizavimo klausimas buvo sprendžiamas mero 

potvarkiu sudarytoje darbo grupėje. Darbo grupė 2015 m. gruodžio 11 d. pažymoje Nr. (2.9)-34-241 

pateikė išvadas ir siūlė nekeisti Ukmergės PSPC struktūros, neperduoti GMP skyriaus Vilniaus 

GMP stočiai. Taip pat darbo grupės siūlymu rekomenduota Ukmergės PSPC vyriausiajai gydytojai 

GMP skyriaus darbuotojams 2016, 2017 ir 2018 metais kasmet padidinti atlyginimus ne mažiau 

kaip po 5 proc.; GMP skyriaus vairuotojus, turinčius paramediko kvalifikaciją atitinkančius 

dokumentus, įdarbinti paramedikais; įsigyti naują greitosios medicinos pagalbos automobilį 2016 

m. bei numatyti dar vieno automobilio įsigijimą 2017-2018 m.; GMP skyriuje įsigyti 2 naujus 

elektrokardiografus. 

 

2015 m. spalio 29 d.   

Mindaugas Mykolas Tamošiūnas, gyventojas. 

Problema. Kalbėta šilumos ir daugiabučių namų renovacijos klausimais. Trečią kartą 

išsakyta problema dėl daugiabučio namo, esančio Miškų g. 50, Ukmergėje, šilumos punkto 

pertvarkymo. Prašyta įpareigoti UAB „Ukmergės šiluma“ direktorių pateikti šio daugiabučio namo 

šilumos punkto techninės dokumentacijos komplektą. Išsakyta nuomonė dėl šilumos energijos 

kainos apskaičiavimo.  

Komentaras. Šis klausimas svarstytas 2015 m. gruodžio 11 d. Savivaldybės ūkio 

komiteto posėdyje, dalyvaujant M. M. Tamošiūnui ir kitiems miesto bendruomenės atstovams, 

UAB „Ukmergės šiluma“, UAB „Ukmergės butų ūkis“ atstovams, rajono vadovams, 

administracijos specialistams. Posėdžio metu sutarta, kad UAB „Ukmergės šiluma“ pateikia 

daugiabučio namo Miškų g. 50 šilumos punkto techninę dokumentaciją šio daugiabučio 

administratoriui – UAB „Ukmergės butų ūkis“, gyventojai dėl galimybės susipažinti su šia 

dokumentacija kreipiasi į UAB „Ukmergės butų ūkis“. Valstybinės energetikos inspekcijos prie 

Energetikos ministerijos Utenos teritorinis skyrius raštu patvirtino, kad daugiabučio namo Miškų g. 

50 šilumos punktas ir šilumos kiekio apskaita įrengti vadovaujantis suderintu ir patvirtintu projektu.  

Komitete rekomenduota palaukti šildymo sezono pabaigos, per tą laiką surasti nepriklausomą 

ekspertą, kuris pagal turimus šildymo sezono duomenis atliktų detalią analizę ir įvertintų 

daugiabučio namo Miškų g. 50, Ukmergėje, šilumos punkto pertvarkymo bei šilumos apskaitos 

pakeitimo efektyvumą. M. M. Tamošiūnui ir posėdyje dalyvavusiems miesto bendruomenės 

atstovams parengtas raštas su posėdžio metu aptarta informacija.  
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2015 m. gruodžio 17 d.   

Šarūnas Petrauskas, Ukmergės Švenčiausios Trejybės bažnyčios klebonas. 

Tradiciškai pasveikino visus posėdžio dalyvius su artėjančiomis šventėmis.  

Jolanta Keburienė, Lietuvos profesinės sąjungos „Solidarumas“ Ukmergės skyriaus 

pirmininkė, Ukmergės pirminės sveikatos priežiūros centro (PSPC) Greitosios medicinos pagalbos 

(GMP) skyriaus darbuotoja. 

Problema. Kalbėta dėl Ukmergės PSPC GMP skyriaus darbo organizavimo. 

Darbuotojams nesudaryta galimybė turėti tinkamas, saugias, sveikas darbo sąlygas, gauti teisingą 

apmokėjimą už darbą, ribojama rajono gyventojų teisė į savalaikes greitosios medicinos pagalbos 

paslaugas. Išsakytas nepritarimas darbo grupės, sudarytos sveikatos priežiūros paslaugų teikimo 

klausimams spręsti, išvadai neperduoti Ukmergės GMP skyriaus Vilniaus pavaldumui. 

Komentaras. J. Keburienė oficialiu mero raštu supažindinta su mero potvarkiu 

sudarytos darbo grupės sveikatos priežiūros klausimams spręsti 2015 m. gruodžio 11 d. pažymoje Nr. 

(2.9)-34-241 pateiktomis išvadomis. Vadovaujantis darbo grupės išvadomis, Greitosios medicinos 

pagalbos  skyriaus darbuotojams nuo 2016 m. sausio 1 d. padidinti atlyginimai, paruošta papildyta 

Ukmergės PSPC darbuotojų darbo apmokėjimo tvarka, kad būtų sudarytos sąlygos įdarbinti GMP 

skyriaus vairuotojus, turinčius paramediko kvalifikaciją atitinkančius dokumentus, paramedikais ir 

pateikta profesinių sąjungų derinimui. Ruošiamos naujo greitosios medicinos pagalbos automobilio 

viešo pirkimo Ukmergės PSPC lėšomis techninės sąlygos. Vykdant centralizuotą greitųjų medicinos 

pagalbos automobilių parko atnaujinimo programą, yra gautas Sveikatos apsaugos ministro įsakymas, 

kad Ukmergės PSPC 2016 m. skirtas 1 greitosios medicinos pagalbos automobilis. 

 

Gyventojų priėmimas 

 

Kartą per savaitę numatytu laiku savivaldybės meras priima gyventojus asmeniniais 

klausimais.  

Priėmimo laikas (meras): 

Antradieniais 13-15 val. 

Registracija tel. 8-340-60302. 

 

Nuo 2015 metų gegužės mėnesio, įsteigus mero patarėjo pareigybę, gyventojus priima 

ir mero patarėjas.  

Priėmimo laikas (mero patarėjas): 

Trečiadieniais 9-12 val. 

Penktadieniais 11-12 val. ir 13-14 val.  

Taip pat galima kreiptis tel. 8-620-6598, el. p. laima.gambickiene@ukmerge.lt 

 

2015 m. gyventojai daugiausiai kreipėsi socialiniais (dėl apgyvendinimo, dėl 

vienkartinių pašalpų), šilumos, daugiabučių namų, infrastruktūros, atliekų, žemėtvarkos klausimais. 

Buvo keli prašymai dėl mokesčių lengvatų. Priėmimo metu keliamus klausimus stengiamasi spręsti 

kaip įmanoma greičiau. Didžiąją dalį problemų pavyksta išsiaiškinti vietoje, pakonsultuojant, 

suteikiant reikiamą informaciją. Esant reikalui, pasitelkiami atitinkami specialistai, institucijos, 

vykstama į konkrečią vietą. Pavieniais atvejais gyventojai kreipėsi su įsisenėjusiomis problemomis, 

dažniausiai – žemėtvarkos klausimais. Didžiąją dalį jų per ilgesnį laiką taip pat pavyko išspręsti. 

Maža, bet taip pat labai svarbi dalis gyventojų kreipėsi su pasiūlymais ir idėjomis dėl miesto erdvių 

gražinimo.   

 

mailto:laima.gambickiene@ukmerge.lt
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Mero tinklaraštis 

 

Vienas iš mero darbo uždavinių – įsiklausyti į rajono gyventojų poreikius, žinoti 

problemas ir rasti būdus joms spręsti. Susitikimų, priėmimų metu, internetinėje erdvėje gyventojai 

pateikia daug ir įvairių klausimų. Kai kurie klausimai kartojasi daugelį kartų. Tai rodo jų 

aktualumą. Reaguojant į tai, 2015 m. pradėjo veikti mero tinklaraštis. Jį galima rasti savivaldybės 

interneto svetainėje. Mero tinklaraštyje pateikiama aktuali informacija gyventojams rūpimais 

klausimais, aprašomi aktualūs įvykiai, mero pastebėjimai, situacijų vertinimai, komentarai.    

 

Susitikimai su bendruomene 

 

Du kartus per metus gyventojai kviečiami į savivaldybės mero, administracijos 

direktoriaus ir Tarybos narių susitikimus su bendruomene. Šiuose susitikimuose informuojama apie 

nuveiktus bei planuojamus atlikti darbus, aptariamos aktualiausios rajono problemos, pasidalinama 

svarbia informacija, atsakoma į gyventojams rūpimus klausimus. Gyventojai turi galimybę klausti iš 

vietos arba klausimą pateikti raštu (anonimiškai). Šie susitikimai paprastai vyksta Vlado Šlaito 

viešosios bibliotekos salėje. Į gyventojų pateiktus klausimus dažniausiai pavyksta atsakyti 

susitikimų metu. Išskirtiniais atvejais gyventojai nukreipiami pas atitinkamus savivaldybės 

administracijos ar savivaldybės kontroliuojamų įmonių specialistus detalesnei problemos analizei. 

2015 m. lapkričio 5 d. vykusio susitikimo su gyventojais metu pademonstruotas 

Ukmergę reprezentuojantis filmukas, išklausyti savivaldybės mero ir administracijos direktoriaus 

pranešimai. Opozicijos vardu kalbėjo Tarybos narys Regimantas Baravykas. Gyventojai kėlė 

klausimus dėl Klaipėdos g. 5A esančios katilinės rekonstrukcijos, dėl savivaldybės administracijos 

darbuotojų mažinimo, dėl UAB „Miesto energija“ siunčiamų sąskaitų, dėl prekybos centro „Lidl“ 

atėjimo į Ukmergę, dėl savivaldybės biudžetinių įstaigų pastatų remonto, dėl Kultūros tarybos 

sudarymo, domėjosi šilumos, atliekų tvarkymo, renovacijos ir kt. klausimais.  

 

Teisės aktų projektų svartymas 

 

Savivaldybės tarybos veiklos reglamente numatyta galimybė gyventojams, 

identifikavusiems tapatybę per Elektroninės valdžios vartus, išreikšti nuomonę (balsuoti), pateikti 

pasiūlymą ar palikti komentarą dėl Taryboje svarstomų sprendimų projektų. Tą galima padaryti 

savivaldybės interneto svetainėje www.ukmerge.lt (Teisės aktų svarstymas), paieškos sistemoje 

suradus norimą sprendimo projektą. Ne vėliau kaip 24 valandas iki Tarybos posėdžio gyventojų 

pateikti pasiūlymai, pastabos ir komentarai privalomai perduodami sprendimo projekto rengėjui ir 

Tarybos nariams. 

Ši nuomonės išreiškimo ir pasiūlymų teikimo forma nėra populiari gyventojų tarpe. 

2015 metais tokiu būdu neužregistruotas nei vienas gyventojo komentaras dėl Tarybai teikiamo 

svarstyti sprendimo projekto.  

http://www.ukmerge.lt/
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Savivaldybės meras kviečia gyventojus būti aktyviais, pilietiškais, dalyvauti teisės 

aktų svarstyme, išreikšti nuomonę balsuojant dėl atitinkamo sprendimo projekto, teikiant 

konstruktyvias pastabas, komentarus. Gyventojų nuomonė ir dalyvavimas svarstant teisės aktų 

projektus padės Tarybos nariams priimti teisingus sprendimus, laiku reaguoti į atitinkamas ir 

pastabas ir pasiūlymus.  

 

VII SKYRIUS 

VYRIAUSYBĖS ATSTOVO TEIKIMŲ IR  

REIKALAVIMŲ VYKDYMAS 

 

Savivaldybės tarybos teisės aktų priežiūrą vykdė Vyriausybės atstovas Vilniaus 

apskrityje. Atsakyta į šios institucijos raštus, pateikta prašoma informacija, vykdyti teikimai ir 

reikalavimai. Apie Vyriausybės atstovo teikimus ir reikalavimus informuojama Savivaldybės 

taryba.  

2015 m. buvo gautas 1 Vyriausybės atstovo Vilniaus apskrityje teikimas ir 1 

reikalavimas.  

 

 
 

Teikimas: 
2015 m. gegužės 8 d. teikimas Nr. 1T-3 „Dėl Ukmergės rajono savivaldybės tarybos 

2013-05-30 sprendimo Nr. 7-136 1.5.2 papunkčio panaikinimo arba pakeitimo“. Siūlomu pakeisti ar 

panaikinti sprendimo punktu buvo numatyta šilumos supirkimo iš nepriklausomų šilumos tiekėjų 

sąlyga, kad superkamos šilumos kaina būtų 10 procentų mažesnė už šilumos tiekėjo skaičiavimais 

nustatytas palyginamąsias šilumos energijos gamybos sąnaudas konkrečioje sistemoje. Teikimas 

įvykdytas. Minėtas sprendimo punktas pripažintas netekusiu galios Savivaldybės tarybos 2015 m. 

rugsėjo 24 d. sprendimu Nr. 7-150 „Dėl Ukmergės rajono savivaldybės šilumos ūkio optimizavimo 

strateginio plano pakeitimo“. 

 

 Reikalavimas:  

2015 m. gegužės 8 d. reikalavimas Nr. 1R-6 „Dėl Lietuvos Respublikos civilinio 

kodekso 4.84 straipsnio 9 dalies nuostatos įgyvendinimo“. Minėta Lietuvos Respublikos civilinio 

kodekso nuostata numato, kad savivaldybių tarybos nustato maksimalaus bendrojo naudojimo 

objektų administravimo tarifų apskaičiavimo tvarką. Reikalavimas įvykdytas Savivaldybės tarybos 

2015 m. birželio 25 d. sprendimu Nr. 7-90 „Dėl Maksimalaus bendrojo naudojimo objektų 

administravimo paslaugų tarifo apskaičiavimo tvarkos aprašo patvir tinimo“.  
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VIII SKYRIUS 

SAVIVALDYBĖS INTERESŲ ATSTOVAVIMAS 
 

Savivaldybės meras atsako už savivaldybės interesų atstovavimą bendradarbiaujant ir 

sprendžiant klausimus su valstybės valdžios ir valstybinio administravimo subjektais, teisėsaugos 

institucijomis, nevyriausybinėmis organizacijomis, užsienio valstybių savivaldybėmis. Pradėjus 

dirbti naujos kadencijos Savivaldybės tarybai deleguoti savivaldybės atstovai į atitinkamų 

institucijų ar organizacijų valdymo ir patariamuosius organus.  

 

Vilniaus regiono plėtros taryba 
Vilniaus regiono plėtros taryba (RPT) nagrinėja klausimus ir priima sprendimus, 

susijusius su tolygios regiono plėtros skatinimu, tvirtina regiono plėtros planą, siekia užtikrinti 

savalaikį ir efektyvų Europos Sąjungos struktūrinių fondų ir kitų finansavimo šaltinių lėšų 

panaudojimą. Atitinkamo regiono plėtros taryba sudaroma iš regiono savivaldybių merų, deleguotų 

savivaldybių tarybų narių ir Vyriausybės ar jos įgaliotos institucijos paskirto asmens. Ukmergės 

rajono savivaldybę Vilniaus regiono plėtros taryboje atstovauja savivaldybės meras Rolandas 

Janickas ir mero pavaduotoja Klavdija Stepanova.  

 2015 m. vyko 6 Vilniaus RPT posėdžiai, 4 kartus sprendimai buvo priimami taikant 

rašytinę procedūrą, priimti 26 sprendimai.  

Regiono plėtros tarybos posėdžiai kaskart vyksta vis kitoje Vilniaus regiono 

savivaldybėje. Taip sudaroma galimybė susipažinti su posėdį organizuojančios savivaldybės gerąja 

patirtimi panaudojant Europos Sąjungos struktūrinių fondų paramą. Vasario 25 d. Vilniaus regiono 

plėtros tarybos posėdis vyko Ukmergės rajone, A. Smetonos dvare. Šio posėdžio metu Ukmergės 

rajono savivaldybę Vilniaus regiono plėtros taryboje atstovavo tuometiniai savivaldybės meras 

Vydas Paknys ir mero pavaduotojas Rolandas Janickas.  

 

Lietuvos savivaldybių asociacijos suvažiavimas 

Lietuvos savivaldybių asociacija (LSA) – organizacija, vienijanti visas 60 

savivaldybių, sprendžianti savivaldybių bendrąsias problemas, atstovaujanti bendriesiems 

interesams, stiprinanti vietos savivaldą. Aukščiausioji LSA atstovaujamoji institucija yra LSA narių 

atstovų suvažiavimas (Suvažiavimas). Savivaldybės savo atstovus į Suvažiavimą Savivaldybės 

tarybos įgaliojimų laikui renka pagal kvotas, proporcingai rinkimus laimėjusių partijų (vėliau ir 

visuomeninių rinkimų komitetų) vietoms tarybose. 

Ukmergės rajono savivaldybei Suvažiavime pagal nustatytas kvotas 2015 m. atstovavo 

2 Tarybos nariai, išrinkti pagal Darbo partijos ir Lietuvos socialdemokratų partijos rinkimų sąrašus 

(savivaldybės meras Rolandas Janickas ir Tarybos narys Jonas Grybauskas). 2015 metų pabaigoje. 

keitėsi LSA įstatai, buvo numatyta, kad į Suvažiavimą deleguojamas tiesiogiai išrinktas 

savivaldybės tarybos narys-meras. Likusius atstovus (kaip ir buvo iki šiol) savivaldybės taryba 

renka pagal nustatytas kvotas. Kadangi savivaldybės meras į Suvažiavimą deleguojamas tiesiogiai, 

2016 m. padidės Ukmergės rajono savivaldybės atstovų Suvažiavime skaičius: delegatų sąrašą 

papildys dar vienas Tarybos narys. Tokiu būdu daugiau Tarybos narių tiesiogiai dalyvaus LSA 

veikloje.   

LSA tarp suvažiavimų vadovauja taryba, į kurią įeina savivaldybių  merai arba jų 

įgalioti merų pavaduotojai. 2015 m. vyko 1 Suvažiavimas ir 2 LSA tarybos posėdžiai.  

Balandžio 27 d. tiesiogiai išrinkti Lietuvos merai susitiko Su Prezidente Dalia 

Grybauskaite, aptarė aktualiausius savivaldybėms klausimus bei iššūkius. Birželio 8-9 d. Lietuvos 

savivaldybių vadovai lankėsi svarbiausiose Europos Sąjungos institucijose Briuselyje, kur aptarė 

ekonomikos atsigavimą skatinančios politikos prioritetus bei regionų plėtros svarbą. 

 

Vilniaus teritorinės ligonių kasos stebėtojų taryba 

Vilniaus teritorinės ligonių kasos (TLK) stebėtojų taryba – kolegialus patariamasis 

organas. Stebėtojų taryba prižiūri ir analizuoja teritorinės ligonių kasos veiklą, finansinių išteklių 
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naudojimą, nagrinėja ir sprendžia kitus privalomojo sveikatos draudimo klausimus, priskirtus 

teritorinės ligonių kasos funkcijoms. Stebėtojų tarybą sudaro Sveikatos apsaugos ministerijos 

atstovas, Valstybinės ligonių kasos atstovas ir po vieną į aptarnaujamą teritoriją įeinančių 

savivaldybių tarybų deleguotą atstovą – tarybos narį. Vilniaus TLK stebėtojų taryboje jau 3 

kadenciją dirba Savivaldybės tarybos narys Arūnas Jasaitis. Arūnas Jasaitis buvo išrinktas stebėtojų 

tarybos pirmininko pavaduotoju.  

2015 m. vyko 2 stebėtojų tarybos posėdžiai. Jų metu aprobuotas Vilniaus TLK 2014 

metų finansinių ataskaitų rinkinys, 2015 metų išlaidų sąmata bei pareigybių sąrašas, išklausyta 2014 

metų veiklos ataskaita, išrinkti Vilniaus TLK medicininio audito komisijos ir taikinimo komisijos 

nariai, svarstyti kiti aktualūs klausimai, ieškota būdų tobulinti sveikatos priežiūros sistemą 

savivaldybėse.  

 

Asociacija „Ukmergės miesto vietos veiklos grupė“ 

2015 m. kovo mėn. Savivaldybės taryba pritarė asociacijos „Ukmergės miesto vietos 

veiklos grupė“ steigimui ir kartu su UAB „SP consulting“ ir VšĮ „Lyderių karta“ tapo viena iš šios 

asociacijos steigėjų. Atstovauti asociacijos steigiamajame-rinkiminiame susirinkime ir kandidatuoti 

į kolegialaus valdymo organus deleguoti: Rima Boškevičienė, savivaldybės administracijos 

Investicijų ir užsienio ryšio skyriaus vedėja; Lolita Gerulskienė, savivaldybės administracijos 

Kultūros ir turizmo skyriaus vedėja; Asta Leonavičienė, savivaldybės administracijos Vaiko teisių 

apsaugos ir socialinės paramos skyriaus vedėja; Zita Pečiulienė, Ukmergės miesto seniūnė. 

Ukmergės miesto vietos veiklos grupės įsteigimas inicijuotas, siekiant paskatinti bendradarbiavimą 

tarp miesto nevyriausybinių organizacijų, verslo atstovų ir savivaldybės, siekiant spręsti miesto 

socialines, ekonomines, užimtumo ir kitas problemas.   

 

Visuomeninė organizacija „Ukmergės rajono vietos veiklos grupė“ 

Visuomeninės organizacijos „Ukmergės rajono vietos veiklos grupė“ nare Ukmergės 

rajono savivaldybė yra nuo 2012 m. 2015 m. gegužės 21 d. į šią organizaciją  atstovauti Ukmergės 

rajono savivaldybės interesams deleguoti: Vaidotas Kalinas, Ukmergės r. Siesikų gimnazijos 

direktorius; Reda Liubomirskienė, savivaldybės administracijos Vaiko teisių apsaugos poskyrio 

vedėja; Romas Pivoras, Savivaldybės tarybos narys; Klavdija Stepanova, savivaldybės mero 

pavaduotoja; Salvijus Stimburys, tuometinis Deltuvos seniūnijos seniūnas.  

 

Žydų kultūros paveldo kelio asociacija 

2015 m. rugpjūčio 27 d. Savivaldybės taryba pritarė Žydų kultūros paveldo kelio 

asociacijos steigimui ir kartu su Joniškio ir Kėdainių savivaldybėmis tapo viena iš šios asociacijos 

steigėjų. Asociacija įsteigta, siekiant išsaugoti ir pristatyti šalies visuomenei bei užsienio svečiams 

išlikusį žydų kultūros paveldo palikimą, įgyvendinti įvairius su tuo susijusius projektus bei plėtoti 

kelių savivaldybių teritorijomis einančius kultūros kelius. Į Žydų kultūros paveldo kelio asociacijos 

valdybą atstovauti savivaldybės interesams deleguota savivaldybės administracijos direktoriaus 

pavaduotoja Agnė Balčiūnienė bei savivaldybės administracijos Investicijų ir užsienio ryšio 

skyriaus vedėja Rima Boškevičienė. 

 

UAB „VAATC“  

Ukmergės rajono savivaldybė, kartu su kitomis Vilniaus apskrities savivaldybėmis, 

yra Vilniaus apskrities atliekų tvarkymo centro – UAB „VAATC“ – akcininkė. Šios bendrovės 

stebėtojų taryboje nuo 2015 m. balandžio 30 d. Ukmergės rajono savivaldybei atstovauja 

savivaldybės meras Rolandas Janickas, bendrovės valdyboje – savivaldybės administracijos 

direktorius Stasys Jackūnas. Į bendrovės visuotinį akcininkų susirinkimą Savivaldybės taryba 

kiekvieną kartą deleguoja savo atstovą, įgaliodama jį dalyvauti susirinkime ir balsuoti susirinkimo 

darbotvarkėje nurodytais klausimais. 

2015 m. UAB „VAATC“ visuotinis akcininkų susirinkimas vyko 3 kartus. Viename iš 

jų savivaldybės atstovas nedalyvavo, kituose dviejuose savivaldybės interesams atstovavo 
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savivaldybės meras Rolandas Janickas ir administracijos direktorius Stasys Jackūnas. 2015 m. taip 

pat vyko 3 UAB „VAATC“ stebėtojų tarybos posėdžiai, 14 valdybos posėdžių (2 kartus valdybos 

posėdis neįvyko dėl kvorumo nebuvimo). 

 

UAB „Ukmergės šiluma“ 

Savivaldybės kontroliuojamos įmonės UAB „Ukmergės šiluma“ valdyboje 

savivaldybei atstovauja Ukmergės miesto bendruomenės atstovas Jonas Imantas Bieliakas (nuo 

2011 m.), savivaldybės administracijos direktorius Stasys Jackūnas (nuo 2013 m.) ir savivaldybės 

administracijos Rinkliavų poskyrio vedėja Zita Morkūnienė (nuo 2015 m.). 2015 m. vyko 13 UAB 

„Ukmergės šiluma“ valdybos posėdžių. 

UAB „Ukmergės šiluma“ aukščiausias valdymo organas yra visuotinis akcininkų 

susirinkimas. Į bendrovės visuotinį akcininkų susirinkimą Savivaldybės taryba kiekvieną kartą 

deleguoja savo atstovą, įgaliodama jį dalyvauti susirinkime ir balsuoti susirinkimo darbotvarkėje 

nurodytais klausimais. 2015 m. vyko 3 UAB „Ukmergės šiluma“ visuotiniai akcininkų 

susirinkimai, Savivaldybės taryba juose dalyvauti įgaliojo Teisės skyriaus vedėją Rimą Jurgilaitį.  

 

Savivaldybės atstovavimas teismuose  
Savivaldybės meras atstovauja arba Lietuvos Respublikos teisės aktų nustatyta tvarka 

išduodamas įgaliojimus įgalioja kitus asmenis atstovauti savivaldybei teisme.  

2015 m. teigiama kryptimi pajudėjo teisminis procesas dėl prekybos centro „Lidl“. 

Byla eina į pabaigą. Savivaldybė šioje byloje apskundė valstybinę Teritorijų planavimo ir statybos 

inspekciją dėl neteisėtu potvarkiu patvirtinto teritorijų planavimo dokumento. Šiuo metu byloje 

padaryta pertrauka, šalys rengiasi bylą pabaigti taikos sutartimi. Neteisėtas potvarkis bus 

panaikintas, savivaldybė atsiims pareiškimą. Tai puikus pavyzdys, kaip teisminiai ginčiai virsta 

taikos sutartimis. Apčiuopiamą naudą iš to turės Ukmergės rajono savivaldybės gyventojai ir miesto 

svečiai. Planuojama, kad netolimoje ateityje Ukmergėje turėsime modernią autobusų stotį su 

laukimo sale, administracinėmis patalpomis bei dengta peronų zona. Objekto projektavimą 

finansuoja kaimynystėje prekybos centrą statysianti bendrovė „Lidl Lietuva“. Planuojama, kad 

vietoje dabartinio autobusų stoties pastato atsiras „Lidl“ maisto prekių parduotuvė.  

Jau ne pirmus metus vyksta sudėtingi teisminiai procesai su UAB „Miesto energija“ 

dėl šilumos tiekimo sutarties nutraukimo. Šioje byloje taip pat yra teigiamų permainų. Apeliacinis 

teismas savo nutartimi panaikino dalį apygardos teismo sprendimo ir savivaldybės mokėtinos 

sumos Miesto energijai už naujai sukurtą turtą dalį sumažino maždaug per pusę. Galima 

pasidžiaugti, kad teismas sutramdė privatininko apetitą. Tačiau yra realaus pagrindo manyti, kad 

teismas neatsižvelgė į esminius savivaldybės argumentus, todėl ketinama viešąjį interesą ginti 

toliau. Ruošiamasi kreiptis į Aukščiausiąjį teismą. Šiuo metu rengiamas kasacinis skundas. 

Neabejotina, kad sprendimas nutraukti sutartį prieš penkerius metus pasiteisino. Savivaldybė, 

efektyviai valdydama šilumos ūkį, per penkerius metus investavusi kelis milijonus eurų, pasiekė, 

kad jau 2016 metais šilumos kaina mažėjo 17 proc. Tai yra didžiausias kainos kritimas visoje 

Lietuvoje. Neabejojama, kad atliktos investicijos leis taupyti šilumos vartotojų pinigus ir ateityje.  

Nuo 2015 m. pabaigos gyventojai nebegauna UAB „Miesto energija“ pranešimų dėl 

karšto vandens pardavimo (skaitiklio) mokesčio. Tokį susitarimą pavyko pasiekti nuoseklaus darbo 

ir derybų dėka. Tai yra dviejų šalių ginčas, todėl šis klausimas toliau sprendžiamas teisme, 

gyventojai nebėra šio proceso įkaitais.  

 

IX SKYRIUS 

BENDRADARBIAVIMAS 

 
Bendradarbiavimo sutartis su Didžiosios Kovos apygardos 8-ąja rinktine  

Sausio 21 d. pasirašyta sutartis tarp Ukmergės rajono savivaldybės ir Lietuvos 

kariuomenės Krašto apsaugos savanorių pajėgų Didžiosios Kovos apygardos 8-osios rinktinės. Šia 

sutartimi šalys įsipareigojo bendradarbiauti savivaldos ir rinktinės kompetencijos srityse, stiprinti 
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pasitikėjimą Krašto apsaugos sistema, dalyvauti Lietuvos kariuomenės ir savivaldybės renginiuose, 

rengtis valstybės teritorijos apsaugai ir gynybai bei ekstremalių situacijų valdymui Ukmergės rajono 

savivaldybės teritorijoje, šviesti ir informuoti visuomenę apie Lietuvos saugumo ir gynybos 

politiką, krašto apsaugos sistemą, rūpintis vaikų ir jaunimo socializacija, ugdyti nacionalines 

vertybes ir pilietiškumą.  

 

Gerosios valios memorandumas 

Rugsėjo 10 dieną savivaldybės meras Rolandas Janickas kartu su kitais šalies 

savivaldybių merais pasirašė gerosios valios memorandumą, kurio tikslas – stiprinti 

bendradarbiavimą vykdant Žemės ūkio ministerijos inicijuotą projektą „AuGink savo kraštą“. 

Projekto įgyvendinimo metu numatyta populiarinti vietos regiono produktus, skatinti sveiką mitybą, 

siekti ilgalaikio bendradarbiavimo su vietos žemdirbiais, vykdant viešuosius pirkimus atsižvelgti į 

vietos produktų pasiūlą. 

 

Bendradarbiavimo sutartis su KTU Panevėžio technologijų ir verslo fakultetu 

Rugsėjo pabaigoje Kauno technologijos universiteto (KTU) Panevėžio technologijų ir 

verslo fakulteto dekanė prof. Daiva Žostautienė ir savivaldybės meras Rolandas Janickas pasirašė 

bendradarbiavimo sutartį. Ukmergės rajono savivaldybė ir KTU Panevėžio technologijų ir verslo 

fakultetas susitarė dėl abipusiai naudingo bendradarbiavimo plėtojimo, siekiant mokslo integracijos, 

glaudesnio studijų ir praktikos ryšio. Sutarties šalys pristatys viena kitą kaip partnerį, draugą ar 

vieną iš bendrų renginių organizatorių, bendradarbiaus tobulinant studijų ir mokymo programas, 

viešins informaciją apie bendrą veiklą ir jos rezultatus. Šios sutarties pasirašymui Savivaldybės 

taryba pritarė dar 2014 metais.  

 

Bendradarbiavimas su policija 

Siekiant įgyvendinti saugios savivaldybės koncepciją, stiprinamas bendradarbiavimas 

su rajono policija. Lapkričio mėnesį pradėta nauja tradicija – savivaldybės vadovų ir rajono 

policijos komisariato vadovų pasitarimai, kurie organizuojami kiekvieno mėnesio pirmą trečiadienį. 

Pirmuose susitikime daugiausiai dėmesio buvo skiriama vaizdo kamerų įrengimo Ukmergės mieste 

klausimui, aptartos vietos, kuriose jos galėtų būti sumontuotos, jų aptarnavimo galimybės. 2016 m. 

savivaldybės biudžete numatytos lėšos kamerų įrengimui. Susitikimų metu kalbėta apie papildomų 

kelio ženklų įrengimo galimybes, būtinumą pertvarkyti Žiedo ir Deltuvos gatvių sankryžą, kurioje 

įvyksta daug avarijų.  

Imtasi priemonių gatvių apšvietimo kokybei užtikrinti. Bendradarbiaujant su policija 

įrengtas visą naktį veikiantis apšvietimas pavojingiausiose miesto zonose. Tokie susitikimai – puiki 

galimybė aptarti kasdienius reikalus, planuoti ateities darbus bei drauge ieškoti efektyvių saugumo 

didinimo priemonių. 2016 m. planuojama panašaus pobūdžio susitikimus organizuoti su 

Nacionalinės žemės tarnybos atstovais.  
 

 

Tarptautinis bendradarbiavimas 

 

2015 m. ir toliau vyko intensyvus bendravimas su savivaldybės partneriais užsienyje. 

Draugų ir partnerių įvairiose užsienio šalyse sąrašas ilgėja. Skirtingos kultūros, skirtingi papročiai, 

skirtingas požiūris į gyvenimą – visa tai leidžia atrasti kažką naujo ir netradiciško. Kryptingai 

dirbame stiprinant ir plečiant tarptautinį bendradarbiavimą, ieškant naujų ryšių, kurie neštų 

savivaldybei visapusišką naudą. Mūsų tikslas – pažinti savo draugus, keistis gerosios praktikos 

pavyzdžiais. Siekiame tarptautinę patirtį pritaikyti sprendžiant kasdienes problemas, pasidalinti ja 

visuose savivaldos lygmenyse, vykdyti bendrus projektus, padėti mūsų rajono kolektyvams, 

bendruomenėms, organizacijoms, įstaigoms, menininkams atrasti naujų ryšių, pažinčių ir galimybių, 

pasinaudoti užsienio šalių patirtimi, keistis naudinga informacija, tobulėti.  
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Užsienio svečiai savivaldybėje 

Kovo 18-19 d. Ukmergės rajono savivaldybėje viešėjo Latvijos Kuržemės regiono 

savivaldybių vadovų delegacija. Latviai domėjosi įvairiais savivaldos Lietuvoje klausimais – 

rinkimų tvarka, tarybos ir administracijos struktūra, įgaliojimais, nevyriausybinių organizacijų, 

piliečių komitetų veikla.  

Balandžio mėnesį savivaldybėje lankėsi Vokietijos darbininkų samariečių sąjungos 

Wetterau apskrityje atstovai: Friz Amann, projekto „Grungdtvig 50+“ koordinatorius Vokietijoje, 

projekto dalyviai – samariečiai-savanoriai. Vokiečiai rajone viešėjo tris savaites, savanoriavo, 

domėjosi sveika gyvensena ir sveiku maitinimusi, susipažino su lietuviška virtuve, domėjosi, kaip 

skirstomi Maisto banko akcijos metu surinkti maisto produktai.  

Balandžio 26-gegužės 1 d. Ukmergėje lankėsi bulgarų delegacija iš Sofijos. Bulgarai į 

mūsų rajoną atvyko su mobilumo vizitu pagal Comenius Regio partnerystės projektą „Fiziškai 

aktyvūs vaikai – sveiki piliečiai“, kurį įgyvendina Ukmergės rajono savivaldybės administracijos 

Švietimo ir sporto skyrius kartu su Sofijos švietimo inspektoratu.  

Tradiciškai Miesto šventės metu sulaukėme svečių – mūsų miestų parterių atstovų –  iš 

Baltarusijos, Latvijos, Lenkijos, Ukrainos, Vengrijos. 

Rugsėjo 17 d. savivaldybėje lankėsi Azerbaidžano Respublikos nepaprastasis ir 

įgaliotasis ambasadorius Lietuvoje Hasan Mammadzada. Ambasadorius išreiškė mintį, kad 

Azerbaidžianas siekia glaudesnio bendradarbiavimo su Lietuva. Rajono vadovai tam pritarė ir 

žadėjo ieškoti partnerystės galimybių.  

Spalio 7 d. rajone lankėsi Apaštališkasis Nuncijus Arkivyskupas Pedro Lopez 

Quintana.  

Spalio 12-15 dienomis Ukmergėje viešėjo delegacija iš Vokietijos, Unstrut-Hainich 

apskrities. Surengti du susitikimai savivaldybėje – svečiai susitiko su rajono vadovais, skyrių 

vedėjais, įstaigų ir įmonių vadovais, jiems pristatyta savivaldybė, vykdomi projektai; aptarti 

klausimai dėl kultūrinių, švietimo, verslo, turizmo ryšių plėtojimo, galimybės plėsti partnerystės 

ryšius, pasikeista idėjomis, iniciatyvomis ir mintimis dėl tolesnio bendradarbiavimo. 

Bendradarbiavimo sutartis tarp Ukmergės ir Unstrut-Hainich apskrities pasirašyta 1998 metais. 

Paskutiniu metu bendradarbiavimas nebuvo intensyvus. Tikimasi, kad šis vokiečių vizitas atnaujins 

abiems šalims naudingus ryšius. 

Spalio 29 d. Ukmergės rajono savivaldybėje lankėsi Nyderlandų ambasadorius 

Lietuvos Respublikoje Bertas van der Lingen.  

Lapkričio mėnesį savivaldybėje viešėjo Latvijos Livani savivaldybės administracijos 

padalinių vadovų delegacija. Su svečiais savivaldybėje susitiko rajono vadovai, skyrių vedėjai.  

Lapkričio 17-18 d. Ukmergėje lankėsi delegacija iš Vokietijos Unstrut-Hainich 

apskrities, vadovaujama apskrities valdytojo (landrato) Harald Zanker. Svečiai Ukmergės turizmo ir 

verslo informacijos centre susitiko su rajono vadovais, švietimo, kultūros, turizmo, jaunimo sričių 

specialistais ir aptarė konkrečias bendradarbiavimo 2016-2017 metais veiklas. Parengtas konkretus 

bendradarbiavimo planas.  

Lapkričio 19 d. savivaldybės meras susitiko su Ukrainos Aukščiausiosios Rados nare 

Olga Bodnar. Meras pristatė savivaldybės organizacinę struktūrą, perspektyvinius savivaldybės 

veiklos planus.  

Lapkričio 19 d. rajono vadovai priėmė Lenkijos Respublikos Varmijos-Mozūrų 

vaivadijos darbo tarnybos Olštyne darbuotojų delegaciją. Susitikimo metu buvo pristatyta situacija 

Ukmergės darbo rinkoje, aptartos darbo rinkos aktualijos, ekonominės darbdavių skatinimo 

priemonės rajone, savivaldybės veiksmai jaunimo užimtumo ir verslumo skatinimui ir nedarbo 

mažinimui Ukmergėje. 

 

Bendradarbiavimo sutartis su Vengrija 

Rugsėjo mėnesį savivaldybės meras pasirašė bendradarbiavimo sutartį tarp Ukmergės 

rajono savivaldybės ir Vengrijos Respublikos Kiskunmajšos miesto savivaldybės. Šios sutarties 

pasirašymui rugpjūčio mėnesį pritarė Savivaldybės taryba. Sutartyje numatytas bendradarbiavimas 
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kultūros, ekonomikos, ūkio, bendruomenių veiklos, sporto, sveikatos apsaugos, socialinės, turizmo, 

švietimo srityse. Bus siekiama sudaryti galimybes Lietuvos ir Vengrijos tautoms pažinti viena kitos 

istoriją, kultūrą ir tradicijas, stiprinti draugiškus santykius tarp žmonių, skatinti savivaldos 

institucijų ir gyventojų tarpusavio kontaktus, rengti bendrus projektus, keistis patirtimi. Ukmergės 

rajono savivaldybė bendradarbiavimo ryšius su Kiskunmajšos savivaldybe užmezgė 2008 m., o po 

7 metų draugystė įforminta pasirašant oficialią sutartį.  

 

Ukmergės rajono savivaldybės delegacijų, kurių sudėtyje buvo Tarybos nariai,   

vizitai į užsienio šalis 

 

Data Šalis Vizito tikslas 

Balandžio 16-20 d.  Podolės Kamenecas, 

Ukraina 

Dalyvavimas konferencijoje  

Gegužės 4-7 d. Herrljunga,  
Švedija 

Dalyvavimas projekto „Pilnavertis vaikų auginimas II“ 

konferencijoje  

Liepos 3-5 d. Tarnovo Podgorne, 

Lenkija 
Dalyvavimas miesto šventės renginiuose 

Liepos 17-18 d. Livani, Latvija Dalyvavimas miesto šventės renginiuose 

Rugpjūčio 21-24 d. Ašmena, Baltarusija Dalyvavimas kasmetinėje regioninėje parodoje 

„Gardino šiaurinis vektorius - 2015“ ir tarptautiniame 

ekonomikos forume „Naujos bendradarbiavimo 

galimybės ir perspektyvos“ 

Rugpjūčio 29 d. Svisloč, Baltarusija  Dalyvavimas regioninėje šventėje „Svisločiaus 

kermošius“. 

Rugsėjo 3-6 d. Kiskunmajsa, 

Vengrija 

Dalyvavimas miesto šventės renginiuose 

Spalio 27-28 d.  Polva, Estija Edukacinė išvyka pagal programą „Gabių vaikų 

ugdymo patirtis Estijos bendrojo lavinimo mokyklose“ 

Lapkričio 24-27 d. Podolės Kamenecas, 

Ukraina  
Dalyvavimas tarptautinėje konferencijoje 

 
Balandžio mėnesį administracijos direktorius Stasys Jackūnas ir Tarybos narys Jonas 

Grybauskas viešėjo Ukrainoje. Kelionės į Podolės Kamemecą tikslas – nuvežti ir perduoti labdaros 

siuntą su rajono žmonių paaukotais drabužiais, avalyne, higienos priemonėmis, kitais būtiniausiais 

daiktais. Savaitę ankščiau Ukrainą pasiekė ir ukmergiškių piniginė parama. Paaukoti daiktai 

perduoti pabėgėlių šeimoms, atsikrausčiusioms į šį miestą iš separatistų kontroliuojamų Ukrainos 

vietovių. Nelaimės ištiktoms ukrainiečių šeimoms Ukmergės rajono žmonės buvo neabejingi, jie 

dalyvavo tam skirtose akcijose, aukojo atskiri kolektyvai, mokyklos, organizacijos.  

 

Įstatymų pataisos tiesiogiai išrinkam merui suteikė daugiau įgaliojimų. Tačiau tam, 

kad būtų galima įgyvendinti pagrindinius strateginius tikslus, būtinas sutarimas su savivaldybės 

Taryba, administracija. Jaučiu asmeninę atsakomybę, kad visi būtų išgirsti, kad dirbtume vieningai. 

Džiaugiuosi tuo, ką pavyko padaryti 2015 m. Ačiū visiems, dirbusiems kartu!  
 

 

Rolandas Janickas, 

Savivaldybės meras 
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*
Pastaba. Savivaldybės tarybos veiklos reglamento 112 punkte numatyta, kad  frakcijai seniūnų sueigoje gali atstovauti ir kitas šios frakcijos 

įgaliotas asmuo. 
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Darbo partijos frakcija  Kazys Cesevičius - + + + + + + + 8 7 1 

Lietuvos socialdemokratų partijos 

frakcija  

Jonas Grybauskas + + +
* 

+ + + +
* 

+ 8 8 - 

Tėvynės sąjungos-Lietuvos 

krikščionių demokratų frakcija 

Birutė Žilėnienė + +
* 

+ + + + + + 8 8 - 

Valstiečių ir žaliųjų frakcija Juozas Varžgalys - + + - + - + + 8 5 3 

Sąjūdžio frakcija  Regimantas Baravykas  + + + + - + - + 8 6 2 

http://www.ukmerge.lt/go.php/lit/Darbo-partijosfrakcija
http://www.ukmerge.lt/go.php/lit/Lietuvos-socialdemokratu-partijos-frakcija
http://www.ukmerge.lt/go.php/lit/Lietuvos-socialdemokratu-partijos-frakcija
http://www.ukmerge.lt/go.php/lit/Tevynes-sajungos-lietuvos-krikcioniu-demokratu-
http://www.ukmerge.lt/go.php/lit/Tevynes-sajungos-lietuvos-krikcioniu-demokratu-
http://www.ukmerge.lt/go.php/lit/Frakcija
http://www.ukmerge.lt/go.php/lit/Valstieciu-ir-zaliuju-frakcija
http://www.ukmerge.lt/go.php/lit/Sajudziofrakcija







